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Početkom lipnja grado-
načelnik Marijan Škvarić 
potpisao je Memoran-
dum o razumijevanju s 
Agencijom za plaćanja u 
poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju kojim 
se definiraju međusobna 
prava i obveze između 
Agencije i Grada za do-
djelu sredstava iz IPARD 
programa za ulaganje 
u izgradnju sustava za 
pročišćavanje otpadnih 
voda u sektoru sustava 
kanalizacije i pročišćava-
nja otpadnih voda. Kroz 
ovaj EU fond Lepoglava 
je dobila 1,2 milijuna 
kuna za projekt izgrad-

nje pročistača u Kame-
nici, a IPARD financira 
projekt u 100%-tnom 
iznosu. Time je Lepogla-
va došla do 12. projekta 

koji je financiran iz fon-
dova Europske unije. Sli-
jedi raspisivanje natječa-
ja javne nabave i radovi 
uskoro kreću. 

KAMENICA Kreće projekt izgradnje pročistača u Kamenici

Uvodna rijeè 1,2 milijuna kuna iz EU-a 
za kamenički pročistač
IPARD programom Europske unije fi nancirat će se iz-
gradnja sustava za pročišćavanje otpadnih voda u Ka-
menici što je potvrđeno potpisivanjem Memoranduma. 

Poštovani sugrađani, 
na početku vam želim zahvaliti što ste mi 

po treći put ukazali povjerenje da vodim 
naš grad koji se posljednje desetljeće ubrza-
no razvija. Naš grad uvijek je bio otvoren za 
nove ideje, nove prijatelje i često se ranije 
moglo čuti da je Lepoglava već dio Europ-
ske unije. Zato smo s veseljem dočekali prvi 
srpnja jer smo kroz Europsku uniju i njezi-
ne fondove uspješno dokazali i pokazali da 
jedna mala sredina kao Lepoglava može biti 
važno središte na karti Europe kad je riječ o 
razvoju lokalne zajednice. Uvjeren sam da 
ćemo u narednom razdoblju biti još uspješ-
niji ne samo u privlačenju europskog novca 
već i u ostvarivanju mnogih partnerstava iz 
svih sektora djelovanja kojima ćemo razvi-
jati naš lepoglavski kraj. Lepoglava već duži 
niz godina surađuje s brojnim općinama iz 
susjedne nam Slovenije s kojima smo i po-
kretali brojne aktivnosti i projekte koji su 
nas pripremili za izazove koje nosi Europ-
ska unija. Biti primjer dobre prakse mnogim 
jedinicama lokalne samouprave jest čast, ali 
nosi i odgovornost da istim smjerom i istom 
dinamikom još više prionemo poslu. Lepo-
glava je sebi put u Europsku uniju istkala 
prekrasnom čipkanom niti koju prati ahat i 
ljudi dobre volje. Upravo je to naše najveće 
blago koje ćemo ponuditi narodima Euro-
pe. Njegujemo kulturnu i tradicijsku bašti-
nu i podijelit ćemo je sa svima, ali ćemo 
je također još više štititi i biti ponosni na 
nju. Lepoglavski potencijal bit će višestruko 
iskorišten već od ponedjeljka 1.7. Stoga, op-
timistično idemo dalje. 

Gradonačelnik
Marijan Škvarić

Dobra vijest za grad Le-
poglavu i njezine građane 
stigla je iz Fonda za za-
štitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. Naime, do-
nesena je Odluka o oda-
biru korisnika sredstava 
Fonda radi zajedničkog 
sufinanciranja projekata 

energetske učinkovitosti 
u zgradarstvu kojom gra-
du Lepoglavi dodjeljuje 
iznos od 1,205.887,50 
kuna. Ta sredstva utrošit 
će se na sufinanciranje fa-
sada i stolarije koje će gra-
đani moći prijaviti Gra-
du. Nakon potpisivanja 

ugovora s Fondom slijedi 
raspisivanje javnog natje-
čaja. Fond je ujedno dodi-
jelio sredstva i Osnovnoj 
školi Ante Starčevića za 
ugradnju sustava dizalica 
topline u vrijednosti od 
429.965,70 kuna.

Lepoglavi više od milijun 
i pol kuna za projekte 
energetske učinkovitosti 
Sredstva će se utrošiti na sufi nanciranje fasada i stola-
rije građanima. Sredstva je dobila i Osnovna škola Ante 
Starčevića za ugradnju sustava dizalica topline u vri-
jednosti od 429.965,70 kuna.

FOND ZA ZAŠTITU OKOLIŠA I ENERGETSKU UČINKOVITOST

Energetsko certifi ciranje 
zgrade TKIC-a

Na temelju provede-
nog Natječaja za kori-
štenje sredstava Fon-
da za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovi-
tost radi sufinanciranja 
energetskih pregleda s 
ciljem javnog izlaganja 
energetskih certifikata 
o energetskim svojstvi-
ma zgrada u vlasniš-

tvu gradova i županija, 
objavljen je popis 45 
odobrenih projekata. 
Grad Lepoglava ostva-
rio je pravo na korište-
nje tih sredstava Fonda 
kojima će se energetski 
certificirati zgrada Tu-
rističko-kulturno infor-
mativnog centra u visini 
od 60 posto opravdanih 

troškova od ukupno 
procijenjene investici-
je, a najviše u iznosu 
do 10.080 kuna. Nakon 
postupka javne naba-
ve za odabir izvoditelja 
energetskog pregleda 
i certificiranja, koji će 
raspisati Grad, slijedi 
potpisivanje ugovora s 
Fondom. 
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Ministar znanosti, ob-
razovanja i sporta Željko 
Jovanović i župan Varaž-
dinske županije Predrag 
Štromar  krajem svibnja 
potpisali su Sporazum 
o sufi nanciranju troško-
va najamnina za školske 
građevine izgrađene po 
modelu javno-privatnog 
partnerstva na području 
Varaždinske županije sred-
stvima iz državnog prora-
čuna s 55% dok će Župa-
nija sufi nancirati 35%, a 
gradovi i općine 10%. Za 
Lepoglavu to znači da će se 
za Osnovnu školu Izidora 
Poljaka na Višnjici godiš-
nje izdvajati dvostruko 
manje sredstava iz prora-
čuna, odnosno oko 75.000 

kuna umjesto dosadaš-
njih 160.000 kuna. Važno 
je istaknuti kako se sada 
istovremeno otvara mo-
gućnost županijama, opći-
nama i gradovima za novi 
ciklus JPP-a da se izgrade 
ili dovrše škole i dvorane u 
onim sredinama u kojima 

još nema takvih objekata. 
Uz besplatan prijevoz za 
srednjoškolce, Sporazum 
je pokazatelj da se, osim 
na gradskoj i županijskoj 
razini, i na državnoj razi-
ni brine o ravnopravnom 
obrazovanju, naročito u 
pograničnim područjima.

Savjet mladih grada Le-
poglave održao je počet-
kom lipnja svoju redovnu 
sjednicu. Korištenje no-
vih tehnologija sjednici 
je dalo on-line predznak 
jer je dio članova sudje-
lovao preko Skype-a. I 
uz ovaj tehnički dodatak 
radni je sastanak odrađen 
uspješno. - Pripremamo 
aktivnosti za početak pro-
cesa izrade Gradskog pro-
grama za mlade koji ćemo 
raditi u suradnji s Gradom 
Lepoglava i to je strateš-
ki dokument grada koji će 
definirati gradsku politiku 

prema mladima. Još jedan 
dokument kojim ćemo lak-
še do projekata za mlade u 

budućnosti – objasnio je 
predsjednik Savjeta mla-
dih Mario Žuliček.

Zamjenik gradonačelni-
ka Hrvoje Kovač posjetio 
je slovensku općinu Krško 
kako bi sudjelovao na pr-
vom sastanku projekta 
Youth voice: We care na 
kojem je Grad partner uz 
Nezavisnu udrugu mladih.  

Riječ je o projektu iz pro-
grama Mladi na djelu koji 
provodi Europska komisija 
i čija je vrijednost 45.000 
eura. Projekt traje 15 mje-
seci i provodit će se na po-
dručju Lepoglave i općine 
Krško. Cilj je uključiti mla-

de iz tih gradova u procese 
donošenja odluka na način 
da ih se upozna s organi-
zacijama mladih te da raz-
mjenom znanja i iskustva 
pridonesu većoj demokra-
tizaciji društva, odnosno 
lokalne zajednice.

JAVNO-PRIVATNO PARTNERSTVO Potpisan sporazum s ministrom Jovanovićem

GRADSKI SAVJET MLADIH Dogovori oko budućih aktivnosti

YOUTH VOICE: WE CARE Započela provedba novog europskog projekta

IDRIJA Gradonačelnik Škvarić na proslavi Dana 
općine Idrija

SLOVENIJA Općina Cirkulane

Država preuzela sufi nanciranje 
najma višnjičke škole

Kreće izrada Gradskog 
programa za mlade 

Grad partner na još jednom 
europskom projektu

Pobratimljeni 
gradovi nastavljaju 
suradnju 

Gradsko izaslanstvo 
na Danima općine 
Cirkulane 

Grad će sada godišnje za višnjičku školu izdvajati oko 
75.000 umjesto dosadašnjih 160.000 kuna. To se temelji 
na potpisanom Sporazumu o sufi nanciranju troškova na-
jamnina za školske građevine izgrađene po JPP modelu.

Na redovnoj sjednici mladi su dogovorili pripremne ak-
tivnosti oko defi niranja gradske politike prema mladima. 

Gradsko izaslanstvo održalo je sastanak s 
predstavnicima općine Idrija i direktoricom 
tamošnje razvojne agencije na kojem su defi nirali 
projekte koje će najesen zajednički prijaviti na EU 
fondove.

Grad Lepoglava i općina Cirkulane dugi niz godina 
njeguju dobrosusjedske odnose. Suradnja će biti 
još intenzivnija na novim projektima za koje se 
planira iskoristiti europski novac. 

Svoj dan slovenska je 
općina Idrija obilježila 
tradicionalnom sjednicom 
Općinskog vijeća u srije-
du 19. lipnja. Na poziv 
načelnika Bojana Severa 
sjednici su nazočili grado-
načelnik Marijan Škvarić i 
voditelj Projektno-razvoj-
nog ureda Emil Tkalec jer 
su grad Lepoglava i opći-
na Idrija od prošle godine 
pobratimljeni. Prije sveča-
ne proslave gradsko je iza-
slanstvo održalo sastanak 
s predstavnicima općine 
i direktoricom tamošnje 
razvojne agencije na ko-
jem su definirali projekte 
koje će najesen zajednički 
prijaviti na EU fondove. 
Ujedno su posjetili i nji-
hovu najmoderniju tvor-
nicu u Europi koja se bavi 

proizvodnjom alternatora 
za automobile. Osim po-
djele godišnjih nagrada 
zaslužnim građanima, na-
čelnik je na svečanoj sjed-
nici iskoristio priliku da 
službeno otvori vodovod 
Idrijska Bela - Idrija. Riječ 
je o najvećoj investiciji 
Idrije u posljednje dvije 
godine za koju su iskori-
stili europska sredstva. Eu-
ropski fond za regionalni 
razvoj sufinancirao im je 
novi vodovod s 1,440.000 
eura dok je Općina osigu-
rala  1,234.000 eura. Ovo 
je bila prilika da se upo-
zna problematika lokalnih 
vodovoda susjedne Slove-
nije i način na koji se oni 
mogu sanirati uz pomoć 
fondova Europske unije

Po šesti put općina Cir-
kulane iz Slovenije obilje-
žila je svoj dan. Na poziv 
načelnika Janeza Jurgeca 
na svečanosti su prisustvo-
vali gradonačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamje-
nik Hrvoje Kovač. Pred-
stavnici grada druženje 
su iskoristili za razgovor 
s tamošnjim načelnikom 
oko zajedničke proslave 
ulaska Hrvatske u Europ-
sku uniju 1. srpnja koja 

će biti obilježena prigod-
nim programom na gra-
nici Florijan u Zlogonju.  
- Grad Lepoglava njeguje 
dobrosusjedske odnose s 
općinom Cirkulane i kori-
steći višegodišnje iskustvo 
obiju jedinica lokalne sa-
mouprave, priprema za-
jedničke projekte za nove 
europske fondove koji 
nam se otvaraju ulaskom 
u EU - objasnio je zamje-
nik gradonačelnika Kovač.
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U ponedjeljak 17. lip-
nja u gradskoj je vijećnici 
održana konstituirajuća 
sjednica Gradskog vijeća 
Lepoglave koju je otvorila 
predstojnica Ureda držav-
ne uprave u Varaždinskoj 
županiji Ljerka Jović-Mi-
kor. Na početku zasjedanja 
imenovana je mandatna 
komisija koja je verifi cirala 
mandate sljedećih članova 
Gradskog vijeća: Zorislav 
Rodek, Siniša Štefi čar, 
Zlatko Hehet, Stjepan Ka-
pustić, Alojz Gredelj, Ignac 
Lončar, Marija Ribić, Želj-
ko Šoštarić, Željko Breš-
ki, Gordana Vrtar, Valent 
Kelemen, Robert Maček, 
Robert Dukarić, Alojz 
Špičko i Anka Žulić. Pre-
ma postignutom dogovoru 
političkih stranaka s kan-
didacijske liste HNS-HSU-
SDP Stjepan Kapustić za-
mijenio je Slavicu Cingesar 
koja je svoj mandat stavila 
u mirovanje zbog osob-
nih razloga. Nakon veri-
fi kacije mandata članova 
Gradskog vijeća, predsje-
danje sjednicom preuzeo 

je vijećnik Zorislav Rodek 
pročitavši tekst svečane 
prisege kako bi vijećnici 
naposljetku prisegnuli. 
Lepoglavsko Gradsko vi-
jeće čini 15 članova od 
kojih su njih osam članovi 
postizborne koalicijske li-
ste HDZ-HSS-HSP-Zelena 
lista, a sedam mjesta pri-
palo je koaliciji HNS-HSU-
SDP. Nadalje, izabrani su 
predsjednici i članovi Od-
bora za izbor i imenovanje, 
Odbora za Statut i Poslov-
nik te Odbora za fi nancije i 
proračun. Za predsjednika 
Gradskog vijeća Lepoglave 
potom je većinom od osam 
glasova izglasan Željko 
Šoštarić, a za potpred-
sjednike Robert Dukarić i 
Zorislav Rodek. Nadopu-
na dnevnog reda sjedni-
ce bio je gradonačelnikov 
prijedlog o Odluci izmjene 
Programa poticanja poljo-
privredne proizvodnje i 
ruralnog razvoja za 2013. 
godinu. Naime, u skladu 
sa zakonskim odredbama 
postoji obveza prijavlji-
vanja mjera Ministarstvu 

poljoprivrede, a mjere mo-
raju biti utemeljene na vi-
šegodišnjoj pravnoj osnovi 
da bi se mogle koristiti u 
takozvanom prijelaznom 
razdoblju od ulaska Hrvat-
ske u Europsku uniju, da-
kle tijekom 2013., 2014. i 
2015. godine. S obzirom 
na to da Program poticanja 
poljoprivredne proizvod-
nje i ruralnog razvoja za 
2013. godinu predstavlja 
problem u realizaciji mjera 
za poticanje poljoprivred-
ne proizvodnje, u prije-
laznom razdoblju nužno 
je navedeni program iz-
mijeniti na način da se 
njegova primjena proširi 
i na 2014. i 2015. godinu.  
Osim gradonačelnika Ma-
rijana Škvarića i njegova 
zamjenika Hrvoja Kovača 
sjednici su prisustvovali 
djelatnici Jedinstvenog 
upravnog odjela grada Le-
poglave te član Županijske 
skupštine Varaždinske žu-
panije.

LOKALNI IZBORI 2013. Lepoglavčani izabrali u 
prvom krugu

GRADSKO VIJEĆE LEPOGLAVE Prva sjednica u novom sazivu

Održana konstituirajuća 
sjednica Gradskog vijeća
Za predsjednika Gradskog vijeća Lepoglave većinom od 
osam glasova izglasan je Željko Šoštarić, a za potpred-
sjednike Robert Dukarić i Zorislav Rodek.

Na lokalnim izborima 
održanim 19. svibnja od 
ukupno 6202 birača upisa-
na u popis birača glasovalo 
je 2856 birača, odnosno 
46,05%. U izboru za gra-
donačelnika i zamjenika 
gradonačelnika koalicija 
HNS-HSU-SDP koja je 
kandidirala Marijana Škva-
rića dobila je 50,81% gla-
sova, za Željka Šoštarića 
uime HSP-HSS i Zelene 
liste glasovalo je 24,23% 

birača dok je HDZ-ov kan-
didat Robert Maček dobio 
23,53% glasova.

Što se tiče kandidacijskih 
lista za članove Gradskog 
vijeća, 45,59% birača gla-
salo je za listu HNS-HSU-
SDP čime su dobili sedam 
vijećnika, HSS-HSP i Zele-
na lista dobili su 27,74% 
glasova i time četiri vijećni-
ka, a HDZ-ova lista također 
četiri vijećnička mjesta s 
26,67% glasova birača.

Prema podacima Držav-
nog izbornog povjerenstva 
u drugom krugu izbora 
za župana održanom 2. 
lipnja na području grada 
Lepoglave od 6216 bira-
ča glasovalo je njih 1406, 
odnosno 22,62%. Od toga 

je koalicija HNS-SDP-HSU-
HSLS koja je kandidirala 
Predraga Štromara dobila 
63,58% glasova dok je za 
Anđelka Stričaka uime ko-
alicije HDZ-BUZ glasovalo 
35,28% birača.

Marijanu 
Škvariću treći 
gradonačelnički 
mandat

Lepoglava izabrala 
Štromara 

Koalicija HNS-HSU-SPD pobijedila 
je u 12 od 18 izbornih mjesta čime 
su dobili sedam vijećnika. HSS-
HSP i Zelena lista dobili su četiri 
vijećnika. Isti broj vijećnika dobio 
je i HDZ.

- Dogodila se jedna novi-
na u Gradskom vijeću. Do 
sada je gradonačelnikova 
opcija imala većinu u Vi-
jeću. Sada tu većinu ima 
druga politička opcija. Na 
to ne gledamo kao na neku 
konkurentnost niti kao na 
povod za revanšizam i su-
protstavljanje. Želimo da 

gradska vlast, Vijeće, ured 
gradonačelnika i gradske 
službe rade za dobrobit 
Lepoglave i njenih građana 
i da budu u dobrim odno-
sima. Dobri projekti s naše 
strane neće biti opstruirani, 
ali bit ćemo kritični prema 
odlukama koje nisu u skla-
du s našom političkom op-

cijom. Ispitat ćemo i dosa-
dašnji rad Grada Lepoglave. 
A što se projekata tiče, mi 
smo u politici novi i kad je 
riječ o projektima koji se 
tiču naše koalicije, njih u 
biti još nema – izjavio je 
novoizabrani predsjednik 
Gradskog vijeća Željko Šo-
štarić.
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Uz spektakularan va-
tromet i slasnu čokoladnu 
tortu u ponoć je i Lepogla-
va svečano obilježila ulazak 
Hrvatske u Europsku uni-
ju. Ovaj povijesni trenutak 
Lepoglavčani su proslavili 
cjelodnevnim zanimljivim 
programom u gradskom 
parku. Svečanost je zapo-
čela u subotu 30. lipnja 
posjetom parlamentarnog 
izaslanstva Republike Polj-
ske gradu Lepoglavi koje su 
ugostili gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić, zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje Kovač i 
predsjednik Gradskog vijeća 
Željko Šoštarić sa suradnici-
ma. Zamjenik predsjednika 
Sejma, Donjeg doma Parla-
menta, Eugeniusz Grzesz-
czak i zamjenik predsjedni-
ka Senata Jan Wyrowinski 
izrazili su čast što svojom 
prisutnošću mogu uveličati 
ovaj svečani trenutak. Do-
brodošlicu su im zaželjeli 
saborski zastupnici Natalija 
Martinčević i Mario Habek 
te zamjenik župana Varaž-
dinske županije Alen Kišić 
koji je naglasio: - Kako je 
Republika Poljska lider u po-
vlačenju sredstava iz fondova 
EU-a, tako je Lepoglava lider 
u tome u Varaždinskoj župa-
niji. - Nakon predstavljanja 

svih znamenitosti grada 
Lepoglave, na sastanku se 
raspravljalo o mogućim 
zajedničkim projektima u 
području kulturne baštine 
s naglaskom na čipku jer 
već postoji suradnja s polj-
skim čipkarskim centrom 

Bobowom. Spomenula se i 
suradnja na području vjer-
skog turizma i povezivanju 
Lepoglave s gradom Cze-
stochowom gdje se nalazi 
pavlinski samostan Jasna 
Gora. Poljsko je izaslanstvo 
posjetilo i Turističko-kul-
turno informativni centar, 
najveći lepoglavski europ-
ski projekt vrijedan milijun 
eura, zatim crkvu bezgreš-
nog začeća Blažene Djevice 
Marije i budući Ekomuzej 

čipke i čipkarstva. - Uime 
svih građana grada Lepoglave 
i Varaždinske županije mogu 
izraziti veliko zadovoljstvo 
što smo danas domaćini viso-
kom izaslanstvu iz Republike 
Poljske. To nam je potvrda da 
se dosadašnja uspostavljena 
suradnja nastavlja u dobrom 
smjeru. Ona se temelji na 
kulturi koja povezuje poljsku 
i lepoglavsku baštinu te na 
mogućnosti razvoja u gospo-
darstvu i turizmu. Ulaskom 
Hrvatske u Europsku uniju 
pruža nam se prilika iskori-
stiti sve mogućnosti koje nam 
daju europski fondovi, a Polj-
ska je primjer od kojeg mora-
mo učiti – rekao je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

U organizaciji TKIC-a 
program obilježavanja na-
stavljen je u gradskom par-
ku gdje su se muške i ženske 
ekipe okušale u zabavnim 
disciplinama u sklopu se-
oskih igara, a poslije su 
uživali u besplatnom lovač-
kom gulašu zajedno sa svim 
posjetiteljima. Za kulturni 
dio programa pobrinuli su 
se tamburaški orkestri iz 
Kamenice, Ivanca i Varaž-
dina s izvedbama brojnih 
poznatih skladbi te članovi 
Limene glazbe Lepoglava 
sa svojim godišnjim kon-
certom. Iako se tokom dana 
okupilo mnoštvo posjeti-
telja, večernji su koncerti 
izazvali najveću gužvu. Na-
kon varaždinske predgrupe 
Mel&Mindmills slijedile su 
rock-balade i poznati ple-
sni tonovi Nene Belana & 
Fiumensa koji su održavali 
atmosferu do kasno u noć.

GRADSKI PARK Proslavljen ulazak Republike Hrvatske u punopravno članstvo EU-a ZLOGONJE, SVETI FLORIJAN Susret čelnika gra-
da Lepoglave i općine CirkulaneBogat program i nezaboravna fešta 

u povodu ulaska u europsku obitelj Dobrodošlicu poželjeli 
i dugogodišnji 
slovenski prijatelji

Lepoglavu je posjetilo visoko izaslanstvo Republike Poljske 
s kojom Lepoglava ima puno dodirnih točaka. Veselje je 
nastavljeno uz seoske igre, koncert Nene Belana i Fiumensa.

Na graničnom prijelazu Sveti Florijan 
čelnici grada Lepoglave i općine Cirku-
lane istaknuli su da administrativne 
prepreke nikad nisu kočile prijateljstvo 
i suradnju. Tom su prigodom rezimirani 
rezultati dosadašnje suradnje te su na-
javljeni planovi za nove zajedničke pro-
jekte.

U povodu ulaska Hrvatske 
u Europsku uniju Grad Le-
poglava i slovenska Općina 
Cirkulane u ponedjeljak 1. 
srpnja organizirali su prigo-
dan program na graničnom 
prijelazu Sveti Florijan u 
Zlogonju. Obraćanje grado-
načelnika Marijana Škvarića 
i župana Janeza Jurgeca  od-
nosilo se na obostrano zado-
voljstvo ulaskom Hrvatske 
u europsku zajednicu kao 
28. države članice. - Iskreno 
bih čestitao gradonačelniku 
Škvariću na ovom povije-
snom danu i uvjeren sam 
da ovim druženjem poka-
zujemo da je granica samo 
administrativna stvar s obzi-
rom na to da zajedno živimo 
na ovom području. Nadam 
se da ćemo zajedno raditi 
na projektima poboljšanja 
komunalne infrastrukture 
ovoga kraja - izjavio je žu-
pan općine Cirkulane Janez 
Jurgec. - Ulaskom u Europsku 
uniju Lepoglava će nastojati 
iskoristiti što više sredstava iz 
europskih fondova u čemu i 
Lepoglava i Cirkulane imaju 
iskustva. Ovom današnjom 
simbolikom obilježavanja 

želimo pokazati da nas gra-
nični prijelaz nikad nije dije-
lio – rekao je gradonačelnik 
Škvarić te dodao da su se 
oduvijek družila lovačka i 
vatrogasna društva, mladi i 
školarci, ali i sportaši te čla-
novi brojnih udruga. Dokaz 
dobre suradnje je i Turistička 
zona Haloze Zagorje koja je 
formirana prije deset godina, 
a koja uz Lepoglavu i Cirkula-
ne obuhvaća još šest sloven-
skih i sedam hrvatskih opći-
na. Nakon prigodnih govora, 
na graničnom prijelazu Sveti 
Florijan usijedilo je druženje 
s posjetiteljima iz Slovenije, a 
posebno se uživalo u tradicij-
skim autohtonim delicijama i 
glazbi s obiju strana granice. 
Proslavu su upotpunili viš-
njički kuburaši, tamburaši i 
brojni izvođači iz Cirkulana 
te domaći OPG-i s prezen-
tacijom svojih proizvoda. 
Svoj doprinos susretu dali 
su i učenici osnovnih škola 
s obiju strana granice koji 
su zajedno s čelnim ljudima 
Lepoglave i Cirkulana u nebo 
iznad netom ukinute granice 
pustili mnoštvo plavih balona 
sa žutim zvijezdama.
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Grad Lepoglavu i lepo-
glavske gospodarstvenike 
posjetio je zamjenik mi-
nistra gospodarstva Alen 
Leverić. U nazočnosti ta-
dašnjeg zamjenika župana 
Varaždinske županije Mi-
lana Pavlekovića  Leverić se 
sastao s gospodarstvenici-
ma koji su mu objasnili na 
koji način posluju s obzi-
rom na recesiju, parafi skal-
ne namete i razne zakon-
ske okvire. Ministarstvo 
gospodarstva je prvi put u 
sklopu programa i poticaja 
za gospodarstvenike obja-
vilo još  jedno novo pod-

ručje – drvoprerađivačku 
industriju koja je izuzetno 
važna za Lepoglavu. – U 
gradu Lepoglavi Ministar-
stvo ima kvalitetnog par-
tnera za realizaciju jednog 
od najvažnijih projekata, a 
to je Centar izvrsnosti za 
drvoprerađivačku industriju 
koji će biti smješten na ovom 
području. To podrazumije-
va nova sredstva iz fondova 
EU-a i nove poticaje za gos-
podarstvenike. U realizaciju 
Centra s vaše strane ne sum-
njamo jer se možete pohvaliti 
najvećim projektom u Varaž-
dinskoj županiji, Turistič-

ko-kulturno informativnim 
centrom – rekao je Leverić. 
S gradske strane gospo-
darstvenicima se pokuša-
va olakšati oko zakonskih 
barijera i raznih poticaja 
jer bez investicija nema ra-
zvoja.

- Brigu za gospodarstve-
nike provodimo kroz projekt 
Poduzetnik 2 kojim subven-
cioniramo kamate kredita 
s četiri postotna poena na 
godišnjoj razini. Posjeduje-
mo četiri hektra potpuno ko-
munalno uređenog zemljišta 
unutar poduzetničke zone 
koje je spremno za gospodar-
sko ulaganje. Također, nu-
dimo i razne olakšice poput 
oslobađanja plaćanja komu-
nalnih doprinosa i naknada 
ovisno o broju zaposlenih. 
Odlučili smo se okrenuti 
prema obnovljivim izvorima 
energije te možemo pred-
staviti dva konkretna pro-
jekta – solarne panele na 
krovu osnovne škole koji su 
u funkciji od prošle godine 
te projekt izgradnje solarne 
energane koji će biti realizi-
ran iduće godine – rekao je 
Škvarić.

U Opatiji je u ponedje-
ljak 27. svibnja održan 
dvodnevni središnji skup 
drvoprerađivačkog sekto-
ra pod pokroviteljstvom 
predsjednika Ive Josipovića 
te triju ministarstava - gos-
podarstva, poljoprivrede 
te vanjskih i europskih 
poslova. Na konferenciji 
je uime grada Lepoglave 
sudjelovao voditelj Projek-
tno-razvojnog ureda Emil 
Tkalec. S obzirom na to da 
je Lepoglava članica Hrvat-
skog klastera konkurentno-
sti drvno-prerađivačkog 
sektora, sudjelovanjem na 
konferenciji doprinijelo se 
budućem projektu Centra 
izvrsnosti za drvo u obradi 
i dizajnu koji će se otvoriti 

na lepoglavskom području. 
Raspravljalo se o temama iz 
područja zakonodavstva i 
prilagodbe europskoj regu-
lativi, ulaganja i klasterskog 
povezivanja kao i trendovi-

ma u proizvodnji namješta-
ja, a posebna je pažnja bila 
usmjerena na sektorske 
potpore te problematiku 
opskrbe drvnom sirovinom 
u europskom okruženju.

GRAD I GOSPODARSTVENICI Čelni ljudi tvrtke 
Holcim kod gradonačelnika

SVETI MARTIN NA MURI Nacionalno savjetova-
nje o gospodarstvu i poduzetništvu

PODUZETNIČKA ZONA

Ministarstvo podržava gradske 
gospodarske projekte

Lepoglavski projekti na velikom 
skupu drvoprerađivača

Uspješno poslovanje 
Holcima u Očuri

Wenker-Križanec - 
najuspješniji srednji 
poduzetnik

Posjet potencijalnog 
investitora iz Kine

Leverić je rekao da Lepoglava ima partnera u Ministar-
stvu za Centar izvrsnosti za drvoprerađivačku industri-
ju, a pohvalio je i gradsku inicijativu za postavljanje sun-
čane elektrane na osnovnu školu. 

Sudjelovanjem na konferenciji doprinijelo se budućem 
projektu Centra izvrsnosti za drvo u obradi i dizajnu koji 
će se otvoriti na lepoglavskom području.

Predsjednik Uprave tvrtke Holcim Ma-
rio Grassl i direktor industrijske ekologi-
je Žarko Horvat najavili su mogućnost 
otvaranja reciklažnog dvorišta i poku-
snog polja u Lepoglavi.

Višnjička tvrtka Wenker-Križanec d.o.o. 
bavi se proizvodnjom metalnih kon-
strukcija i njihovih dijelova. 

Gradonačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamjenik 
Hrvoje Kovač primili su 
predstavnike tvrtke Hol-
cim (Hrvatska) – pred-
sjednika Uprave Maria 
Grassla i direktora indu-
strijske ekologije Žarka 
Horvata. Razgovarali su 
o dosadašnjoj suradnji i 
planovima za budućnost.  
Očura je sve perspektiv-
nija što daje sigurnost 
radnicima jer neće biti ni-
kakvih otpuštanja. Razgo-
varali su i o zajedničkom 
projektu za otvaranje re-
ciklažnog dvorišta koje je 
definirano kao građevina 
namijenjena razvrstava-
nju i privremenom skla-
dištenju posebnih vrsta 
otpada. Ta dvorišta imaju 

značajnu ulogu u uku-
pnom sustavu gospodare-
nja otpadom jer služe kao 
poveznica kojom jedini-
ce lokalne samouprave 
osiguravaju vezu između 
građana, ovlaštenih sku-
pljača i ovlaštenih obra-
đivača. Dotaknuli su se i 
mogućnosti otvaranja po-
kusnog polja u Lepoglavi 
(tek treće u Hrvatskoj) za 
prometnicu, odnosno put 
od lijevanog betona. Eko-
loški prihvatljiv materijal, 
gotovo isključivo iz Oču-
re, konkurentan je asfaltu, 
ali daleko prirodniji. Važ-
no je da se lokalnoj zajed-
nici vraća dio materijala 
koji se eksploatira upravo 
od nje same.

Tijekom Nacionalnog 
savjetovanja o gospodar-
stvu i poduzetništvu odr-
žanog u toplicama Sveti 
Martin, u organizaciji  
Ministarstva poduzetniš-
tva i obrta, dodijeljene 
su nagrade najuspješni-
jim poduzetnicima, po-
duzetničkom inkubatoru 
te zadruzi. Posebno je 
zanimljiva nagrada za 
najuspješnijeg srednjeg 
poduzetnika koja je pri-
pala tvrtki Wenker-Križa-
nec d.o.o. iz Višnjice čija 
je djelatnost proizvodnja 
metalnih konstrukcija i 

njihovih dijelova. Prilikom 
savjetovanja istaknuta je 
važnost stvaranja poticaj-
nog okruženja za razvoj 
malog i srednjeg poduzet-
ništva. Također se govori-
lo  i o prilikama za razvoj 
i rast malog gospodarstva 
na temelju korištenja sred-
stava iz strukturnih fondo-
va EU-a. Podsjetimo, i lani 
je jedna nagrada iz Svetog 
Martina otišla u Lepogla-
vu. Zadruga lepoglavske 
čipke proglašena je najbo-
ljom u Hrvatskoj.

Sredinom svibnja Podu-
zetničku zonu u Lepoglavi 
posjetio je predstavnik ki-
neskog gospodarstvenika 
s ciljem ulaganja u pod-
ručje drvnog sektora. In-
vestitoru su predstavljeni 

povoljni uvjeti i poticaji 
za gospodarstvenike koje 
nudi Grad. Dogovoren je 
ponovni posjet na kojem 
će se detaljnije razgova-
rati o mogućem ulaganju. 

POSJET ZAMJENIKA MINISTRA GOSPODARSTVA Alen Leverić posjetio Lepoglavu

OPATIJA Skup drvoprerađivačkog sektora
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U povodu obilježavanja Me-
đunarodnog dana biološke ra-
znolikosti i Dana zaštite priro-
de u Hrvatskoj u 2013. godini 
Javna ustanova za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijed-
nostima na području Varaž-
dinske županije zajedno s Gra-
dom Lepoglava organizirala je 
u četvrtak 16. svibnja prigodno 
predstavljanje vulkana – turi-
stičke atrakcije koja je izrađena 
u sklopu geološkog spomenika 
prirode Gaveznica – Kameni 
vrh. Tom prilikom javnosti je 
predstavljen završetak druge 
faze uređenja Gaveznice čiji je 
najvažniji dio izrada simulaci-
je vulkanskog grotla. Riječ je o 
inovativnoj turističkoj atrakciji 
koja je kao takva prvi put izra-
đena na području Hrvatske te 
je za njenu realizaciju prvi put 
korištena inovativna metoda 
dizajniranja. - Ovaj je prostor 
nekad bio zapušten, devastiran i 
prepun divljih deponija, ali nakon 
što je Grad uložio više od pola mi-
lijuna vlastitih sredstava u ovaj 
lokalitet, Gaveznica je postala 
jedinstven geolokalitet. Rezultat 
je to brojnih projekata koji su na-
stali u zajedničkoj sinergiji struke 
te lokalne i regionalne zajedni-

ce – naglasio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić. S ciljem dalj-
njeg razvoja lokaliteta i pove-
ćanja njegove atraktivnosti, 
prvenstveno za školsku popu-
laciju, te pružanja kvalitetnijih 
i atraktivnijih sadržaja, JU 
Varaždinske županije zajedno 
s partnerima na projektu – 
Gradom Lepoglava, TKIC-om, 
Turističkom zajednicom grada 

Lepoglave i Agro-turističkim 
klasterom – osmislila je projekt 
druge faze uređenja geolokali-
teta koji uključuje nadopunu 
postojeće poučne staze, izradu 
i postavljanje simulacije lave i 
vulkanskog grotla na osnov-
nom ravnjaku geolokaliteta te 
izradu velike maskote Vulkan-
ka. Ukupna investicija projekta 
druge faze uređenja Gaveznice 

iznosi više od 220.000 kn čiji 
je najveći dio u iznosu od oko 
110.000 kn fi nancirala Varaž-
dinska županija preko svoje 
Javne ustanove. Dio projekta 
fi nanciran je i sredstvima Mi-
nistarstva turizma odobrenim 
u sklopu Programa poticanja 
inovacija u turizmu „Inova-
tivni turizam“ u 2012. godini 
dok je ostatak u iznosu od oko 

70.000 kn fi nanciran sredstvi-
ma Grada Lepoglave, TKIC-a – 
nositelja koncesijskog odobre-
nja, Turističke zajednice grada 
Lepoglave i Udruge Agro-tu-
ristički klaster koji su partneri 
na projektu. Veliku pomoć i 
angažman prilikom uređenja, 
održavanja i prezentacije loka-
liteta pružili su i članovi Udru-
ge Lepoglavski ahat.

Tijekom studijskog putova-
nja po Europi 29 članova Edu-
kacijskog centra čipke iz fran-
cuskog grada Le Puy-en-Veloy 
u subotu 22. lipnja posjetili su 

Lepoglavu. Razlog posjeta bilo 
je upoznavanje s lepoglavskom 
čipkom koju do sada još nisu 
imali prilike vidjeti. Za tu pri-
godu organizirana je projekcija 

fi lma o čipkarstvu u Lepoglavi 
u prostorima Doma kulture te 
posjet župnoj crkvi i budućem 
Ekomuzeju čipke i čipkarstva 
gdje su uživali u demonstraciji 
izrade čipke. Osim za razgleda-
vanje kulturnih znamenitosti, 
posjet se iskoristio i za dogo-
vor oko buduće suradnje na 
izlaganju francuskih čipki na 
17. Međunarodnom festivalu 
čipke u rujnu.

VOLIM HRVATSKU Treća nagrada otišla u Lepoglavu

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA LEPOGLAVE 
Odobrena dva projekta 

Lepoglava dobila jedinstvenu 
simulaciju grotla vulkana na 
Gaveznici

Članovi francuskog Edukacijskog 
centra čipke posjetili Lepoglavu

Elizabeth Marković voli 
lepoglavski zavičaj

Nova turistička 
signalizacija i kvalitetnije 
informiranje turista preko 
interneta

Riječ je o inovativnoj turističkoj atrakciji koja je kao takva prvi put 
izrađena na području Hrvatske te je za njenu realizaciju prvi put 
korištena inovativna metoda dizajniranja.

Uz razgledavanje čipke, Francuzi su pogledali fi lm o čipkarstvu, a 
dogovorene su i smjernice za daljnju suradnju.

Pjesmom “Moj kraj” Elizabeth je dočarala ljepote 
lepoglavskog zavičaja, poznate čipke te bogat-
stvo kajkavskog narječja.

Hrvatska turistička zajednica odobrila je sred-
stva za fi nanciranje projekata pod nazivom “Tu-
ristička signalizacija” i “Unaprjeđenje e-marke-
tinga TZ - nadogradnja web stranica”.

U okviru ekološko-eduka-
cijske akcije Volim Hrvatsku 
koju provodi Hrvatska turistič-
ka zajednica, u maksimirskom 
perivoju u Zagrebu dodijelje-
ne su nagrade za najbolje li-
kovne i literarne radove djece 
osnovnih škola i dječjih vrtića 
na temu Ljepote mojeg zavi-
čaja. Učenica trećeg razreda 
lepoglavske Osnovne škole 
Ante Starčevića Elizabeth 
Marković osvojila je odlično 

treće mjesto na razini Hrvat-
ske za svoj literarni rad.  Pje-
smom “Moj kraj” dočarala je 
ljepote lepoglavskog zavičaja 
i poznate čipke te bogatstvo 
kajkavskog narječja. Nakon 
svečane dodjele, na kojoj su 
uz Elizabeth nazočili ravnatelj 
škole Ratko Tomić i mentori-
ca Danica Maček, slijedio je 
cjelodnevni zabavno-glazbe-
ni program te posjet zagrebač-
kom zoološkom vrtu.

 Na natječaju Hrvatske tu-
rističke zajednice za dodjelu 
potpora turističkim zajednica-
ma na turistički nerazvijenim 
područjima TZ-u grada Lepo-
glave odobrena su sredstva u 
iznosu od 7751 kune za pro-
jekt pod nazivom „Turistička 
signalizacija“. Pomoću tih 
sredstava izradit će se i posta-
viti turistička signalizacija na 
dvije lokacije na lepoglavskoj 
obilaznici, tj. na glavnoj župa-
nijskoj cesti na pravcu Krapi-
na - Varaždin. 

- Time postižemo da svi 
putnici koji putuju tim prav-
cem uoče važne informacije 
o turističkoj ponudi Lepogla-
ve. Također, signalizacija bi 
bila prilagodljiva, tj. postoji 
mogućnost izmjene i prila-
godbe tijekom godine ovisno 
o različitim prigodama i doga-
đanjima u Lepoglavi - objasni-
la je direktorica Turističke za-
jednice Ljubica Dubovečak.

U sklopu programa izradit 
će se temelji za signalizaci-
ju te će se izraditi i postaviti 
metalna konstrukcija i sama 
signalizacija kojom će biti pri-
kazane znamenitosti i sadržaji 
Lepoglave poput lepoglavske 
čipke, ahata, crkve BDM-a, 
pavlina, a tijekom godine sa-

držaj će se izmjenjivati ovisno 
o potrebama i prigodi.

TZ grada Lepoglave ujed-
no je dobila i 8400 kuna za 
projekt “Unaprjeđenje e-mar-
ketinga TZ - nadogradnja web 
stranica” preko natječaja Hr-
vatske turističke zajednice za 
dodjelu potpora turističkim 
zajednicama na turistički ne-
razvijenim područjima.

Ovim projektom riješit će 
se nadogradnja internetske 
stranice za Turističku zajedni-
cu s podrškom za slovenski i 
njemački jezik. Turistička za-
jednica sada ima internetsku 
stranicu koja je napravljena 
u skladu s kriterijima i prepo-
ručenim standardima HTZ-a. 
Sadržaj je trenutno dostupan 
samo na dva jezika: hrvat-
skom i engleskom. 

Realizacijom ovog projekta 
omogućit će se veći doseg do 
krajnjih korisnika, tj. turista te 
će se turistima iz susjednih ze-
malja omogućiti pristup svim 
neophodnim informacijama 
vezanim za događanja i turi-
zam u Lepoglavi i okolici, po-
taknut će se razvoj destinacije, 
povećati prihod od turizma i 
broj noćenja tijekom cijele 
godine.

INOVATIVNO I ATRAKTIVNO Nova turistička atrakcija

LEPOGLAVA I Francuzi zainteresirani za čipku
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Gradonačelnik Marijan 
Škvarić i direktor tvrtke Iv-
kom Mladen Stanko obišli 
su vodospremu Galinci u 
Donjoj Višnjici koja mje-
štanima zadaje probleme. 
Prilikom kratkog spoja i 
nestanka struje pumpa u 
vodospremi ne prestaje 
raditi zbog čega dolazi do 
izlijevanja vode iz bazena. 
Problem nastaje kad se sva 
ta voda slijeva cestom pre-
ma domaćinstvima i to po 
nekoliko dana. Nakon što su 
na terenu provjerili stanje, 
stručne službe Ivkoma naći 
će moguće rješenje.

Na malom igralištu u 
Kameničkom Podgorju 
postavljene su kanalice 
za odvodnju i završni 
sloj asfaltnog tepiha. 
Ujedno je uređen prilaz 
igralištu koji je također 
asfaltiran. Nakon stvrd-
njavanja asfalta slijedi 
iscrtavanje linija te po-
stavljanje zaštitne ogra-
de. Na zahtjev mjesnog 
odbora, kraj dječjih igra-
la smještenih uz igrali-
šte postavit će se klupe 

i koš za smeće. Da je ta-
kvo igralište bilo prijeko 
potrebno u Kameničkom 

Podgorju, vidljivo je po 
brojnoj djeci koja dane 
provode u igri s loptom.

Završetkom prve faze  
radova na nogostupu i ce-
stovnoj odvodnji na rela-

ciji Vulišinec - Kamenički 
Vrhovec, kreću radovi na 
sljedećem nogostupu u 

okviru programa gradnje 
objekata i uređenja ko-
munalne infrastrukture. 
Ona obuhvaća izgradnju 
nogostupa s cestovnom 
odvodnjom u Mažurani-
ćevoj ulici koji se trenut-
no asfaltira. Riječ je o 650 
metara od ukupno 1.500 
metara nogostupa čija se 
vrijednost procjenjuje na 3 
milijuna kuna od čega 25% 
iznosa fi nancira Grad, a 
ostatak Županijska uprava 
za ceste.

ŽAROVNICA Tekuće održavanje

ODLUKA O RAZVRSTAVANJU JAVNIH CESTA 
Promjene u nadzoru 

HRVATSKE VODE Sastanak o zajedničkim projek-
tima i investicijama

Uskoro rješenje vodospreme Galinci 

U tijeku završni radovi na igralištu 

Nakon rasvjete stiže novi nogostup Proširenje 150 metara 
nerazvrstane ceste

Dio gradskih 
prometnica od sada u 
nadležnosti ŽUC-a

Dogovoreni detalji 
oko sanacije potoka u 
Sestrancu

Gradonačelnik Marijan Škvarić uputio je stručne službe 
komunalnog poduzeća Ivkom na probleme koje vodospre-
ma uzrokuje mještanima Višnjice. 

Kraj dječjih igrala smještenih uz igralište bit će postavlje-
ne klupe i koš za smeće.

Dio prometnica u Kameničkom Podgor-
ju, Lepoglavi, Crkovcu, Žarovnici, Vesi 
i Kamenici od sada više neće biti u nad-
ležnosti Grada, već Županijske uprave 
za ceste.

Za prvu fazu radova osiguran je iznos 
od 250.000 kuna, a radove će izvoditi 
Hrvatske vode. Nakon toga Grad preu-
zima rekonstrukciju lokalne prometnice 
uz potok.

U okviru tekućeg odr-
žavanja u tijeku su radovi 
na cestovnoj odvodnji u 
Žarovnici s ciljem prošire-
nja gradske nerazvrstane 
ceste prema Antekolovi-
ćima. Radove na dionici u 

dužini 150 metara provo-
de djelatnici tvrtke Lomi 
koja je zadužena za obav-
ljanje komunalne djelat-
nosti održavanja nerazvr-
stanih cesta na području 
grada.

Odlukom o razvrstavanju 
javnih cesta koju je objavi-
lo Ministarstvo pomorstva, 
prometa i infrastrukture, na 
prijedlog Grada Lepogla-
ve pod nadzor Županijske 
uprave za ceste prebačeno 
je 16,2 km ceste. Najviše 
na području Višnjice te u 
Kameničkom Podgorju, Le-
poglavi, Crkovcu, Žarovni-
ci, Vesi i Kamenici. - Ova 
prenamjena i odluka vrlo 

su važni za lakše rješava-
nje problema klizišta na 
gradskom području. Ne 
samo da će proces sanacije 
ići brže već će biti i jeftini-
ji. Uz to, nad spomenutim 
prometnicama zimsku će 
službu preuzeti PZC Va-
raždin što će smanjiti i tro-
šak iz gradskog proračuna 
- objasnio je zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje Kovač.

Voditelj Odsjeka za 
urbanizam, komunalne 
poslove i zaštitu okoliša 
grada Petar Županić sa-
stao se s predstavnicima 
Hrvatskih voda kako bi 
raspravili o zajedničkim 
planiranim  projektima 
na području Lepoglave. 
Između ostalog, rasprav-
ljali su o projektu uređe-
nja korita potoka u Ulici 

Sestranec. Za prvu fazu, 
koja se odnosi na sanaci-
ju vodotoka, osiguran je 
iznos od 250.000 kuna, 
a radove će izvoditi Hr-
vatske vode. Nakon toga 
Grad preuzima rekon-
strukciju lokalne pro-
metnice uz spomenuti 
potok. Početak radova 
očekuje se u narednim 
mjesecima.

DONJA VIŠNJICA Vodosprema Galinci 

KAMENIČKO PODGORJE

AKTIVNO U MAŽURANIĆEVOJ

Stižu kazne za neuređene parcele
U skladu s Odlukom o ko-

munalnom redu gradske službe 
započele su s evidentiranjem  
nesavjesnih vlasnika zapušte-
nih poljoprivrednih zemljišta. 
Prema podacima komunalnog 
redara grada Lepoglave ove 
su godine obaviještena 93 vla-
snika/posjednika neuređenih 

poljoprivrednih zemljišta koji 
su dužni u propisanom roku 
urediti zapuštenu parcelu.

Vlasnici poljoprivrednog ze-
mljišta dužni su sprečavati za-
korovljenost i obrastanje zemlji-
šta višegodišnjim raslinjem i to 
jesenskim dubokim oranjem te 
suzbijanjem korova kemijskim 

i mehaničkim sredstvima, a 
posebno čupanjem ili košnjom 
uništavati korov ambroziju i 
druge biljke koje kod ljudi izazi-
vaju peludne alergijske reakcije. 
Uništavanje je potrebno napra-
viti prije cvatnje, tj. do kraja mje-
seca lipnja. 
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Na dječjem igralištu u 
Vulišincu postavljena su 
igrala koja će djeca uskoro 
moći koristiti. Proširen je 
teren, podloga završena fi -
nim šljunkom i postavljena 
je zaštitna ograda. Nedo-
staje samo gumena podlo-
ga na kritičnim mjestima 
za veću sigurnost djece 
prilikom doskoka s toboga-
na ili ljuljački. Uređenjem 
igrališta u Vulišincu zavr-
šen je gradski program pre-
ma kojem svaki mjesni od-

bor dobiva igrala za djecu.
Isto tako, jedan od ko-

munalnih prioriteta Grada 
Lepoglave bilo je i dodatno 
uređenje dječjeg igrališta 
u Žarovnici. Navezenom 
zemljom igralište su kom-
pletno poravnali, a sad je 
i travnato uređen. Kako bi 
igru učinili još sigurnijom, 
postavljena je ograda iz-
među igrališta i županijske 
ceste.

PODIZANJE SIGURNOSTI DJECE U PROMETU 
Osigurana još jedna investicija

VIŠNJICA Društveni dom

Nova igrala u Vulišincu, 
dodatno uređeno igralište u 
Žarovnici

Novi nogostup u Ulici 
Antuna Mihanovića

Uz potporu Grada 
mještani sanirali pod 
društvenog doma 

Dio je to gradskog programa kojim se mališanima iz sva-
kog mjesnog odbora želi osigurati adekvatan prostor za 
igru. 

Nogostup i cestovna odvodnja vri-
jedni su ukupno 360.000 kuna, 
a sa 140.000 kuna njihovu će iz-
gradnju sufi nancirati Ministarstvo 
regionalnog razvoja.

Puknućem vodovodne cijevi u 
zimskim mjesecima parket se 
razdvojio i digao s poda.

Programom održivog 
razvoja lokalne zajednice 
u 2013. godini Ministar-
stvo regionalnog razvoja 
nastavlja poticati jedini-
ce lokalnih i područnih 
samouprava na svrhovito 
korištenje sredstava ula-
ganjem u gospodarstvo, 
infrastrukturu i cjelokupni 
razvoj. Među odobrenim 
programima Ministarstvo 
će sa 140.000 kuna su-
financirati projekt Podi-

zanje sigurnosti djece u 
prometu izgradnjom no-
gostupa koji je prijavio 
Grad Lepoglava. Riječ je 
o nogostupu s cestovnom 
odvodnjom dužine 308 
metara koji je u izgradnji 
u Ulici Antuna Mihano-
vića. Nakon što je Elek-
tra izmjestila nadzemnu 
i zračnu niskonaponsku 
mrežu, krenuli su zemlja-
ni radovi na nogostupu.

Društveni dom u Viš-
njici pretrpio je veliku 
štetu nastalom puknućem 
vodovodne cijevi tijekom 
niskih temperatura. Po-
sljedica toga bila je vid-
ljiva na parketu koji se 

razdvojio i digao s poda. 
Kako bi se šteta sanirala 
što kvalitetnije, Grad je 
financirao nabavu građev-
nog materijala kojim su 
mještani sanirali nastalu 
štetu na podu doma. 

DJEČJA IGRALIŠTA Gradski program za najmlađe

Gradonačelnik Marijan 
Škvarić potpisao je ugovor 
s ministricom graditelj-
stva i prostornog uređe-
nja Ankom Mrak Taritaš 
o dodjeli sredstava kapi-
talne pomoći gradu Lepo-
glavi. Riječ je o 100.000 
kuna koje osigurava Mi-
nistarstvo graditeljstva i 
prostornog uređenja kao 
pomoć za uređenje neraz-
vrstanih cesta. - Čestitke 
Lepoglavi na svemu što ste 
napravili i što ćete napraviti. 
Ministarstvo će vam pružati 
pomoć i potporu, naravno, 
ovisno o mogućnostima – 
najavila je ministrica Mrak 
Taritaš. Dobivenim sred-

stvima fi nancirat će se ra-
dovi na izgradnji cesta što 
je izuzetno važno za Lepo-
glavu jer se nalazi u brd-
sko-planinskom području 

i time će se povezati nase-
lja i mještani. Potpisivanju 
ugovora prisustvovao je i 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

DRŽAVNA POTPORA Potpora Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja

100.000 kuna za uređenje 
nerazvrstanih cesta
Dobivenim sredstvima fi nancirat će se radovi na izgrad-
nji cesta što je izuzetno važno za Lepoglavu jer se nalazi 
u brdsko-planinskom području i time će se povezati na-
selja i mještani.
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Razdoblje od petka 31. 
svibnja do nedjelje 2. lip-
nja  u Lepoglavi je bilo re-
zervirano za zabavno-tu-
rističku manifestaciju 
Lepoglavski dani. Njezin 
je cilj promocija gospo-
darsko-turističkih resursa 
grada te bogate tradicije i 
kulturne baštine lepoglav-
skoga kraja čime se stva-
raju temelji za turizam 
tijekom cijele godine. Or-
ganizatori manifestacije 
i ove su godine bili Grad 
Lepoglava i gradska tvrtka 
TKIC te njihovi partneri. 
Lepoglavski dani usmjere-
ni su upravo prema udru-

gama i obiteljskim doma-
ćinstvima, a u program 
Lepoglavskih dana uklju-
čili su se i brojni ugostitelji 
sa šireg gradskog područja 

sa svojim posebnim po-
nudama. Svi sadržaji bili 
su besplatni osim posje-
ta Gaveznici uz stručno 
vodstvo koji se naplaćivao 
simboličnih deset kuna. 
Ove je godine uveden no-
vitet - većina sadržaja bila 
je održana na otvorenom u 
gradskom parku. 

Tako su tri dana Le-

poglavčani i njihovi go-
sti imali priliku uživati u 
promociji svih segmenata 
gospodarsko-turističkih 
resursa Lepoglave, njene 
bogate povijesne, kultur-
ne i geološke baštine uz 
oživljavanje i pokazivanje 
tradicionalnih zanata i 
obrta te pripravu i kušanje 
starinskih jela specifi čnih 
upravo za ovaj kraj.

LEPOGLAVSKI DANI 2013. Četvrto izdanje zabavno-turističke manifestacije za Lepoglav

Gradski park - sr
ovogodišnjih Lep

Vina i rakije

Prezentacija šumske 
mehanizacije

Tradicionalna izložba 
malih životinja

Krpe i konci i maorska vještina

Prezentacija airsoft opreme i 
turnir u preciznom gađanju

Tri dana posjetitelji su uživali u promociji 
resursa Lepoglave, njene bogate povijesne

Posjetitelji Lepoglavskih 
dana mogli su se uvjeriti i 
u kvalitetu vina s lepoglav-
skog područja. Udruga vi-
nara, voćara i vinogradara 
Klopotec i Udruga vinara 
Trsek izložile su svoja vr-
hunska vina koja su se 
mogla degustirati. Uz njih, 
predstavilo se lokalno obi-
teljsko gospodarstvo Murić 
s kupinovim vinom te vina-
ri iz susjednih slovenskih 

općina iz zone Haloze - 
Zagorje. Ovogodišnji novi 
izlagač je nedavno osno-
van OPG Mađar iz Lepo-
glave koji je posjetitelje, ali 
i lokalno stanovništvo odu-
ševio svojim tradicional-
nim proizvodima s rakijom. 
Medica, voćna rakija, roga-
čuša i drijenovac razlozi su 
zašto je na njihovu štandu 
bila gužva.

Na Trgu kralja Tomisla-
va članovi Udruge privat-
nih šumovlasnika Kesten i 
Udruge vinara, vinogradara 
i voćara Klopotec održa-
li su prezentaciju šumske 
mehanizacije. Prezentacija 
je izazvala veliko zanima-

nje građana, a predstavnici 
udruga su im, osim demon-
stracije strojeva, predsta-
vili i prednosti članstva u 
udrugama. Za okupljene su 
osigurani i promotivni i in-
formativni materijali. 

Na sajmenom prostoru 
bio je postavljen zanimljiv 
šator koji je privukao mnoš-
tvo djece. Riječ je o izlož-
bi malih životinja. Udruga 
ljubitelja malih životinja 
predstavila je različite vr-
ste peradi i tropskih ptica 
te zečeva svih pasmina. 

Uz šator je postavljena i 
zanimljiva izložba lepo-
glavskog umjetnika Željka 
Ježeka. Mnoštvo domaćih 
i egzotičnih životinja ručno 
izrađenih od gline i oslika-
nih krasilo je ulaz u izložbu 
malih životinja. 

Članovi Lutkarskog 
studija Krpe i konci iz Va-
raždina izveli su zanimljiv 
performans s velovima 

u tehnici poi za koju se 
smatra da je stara maor-
ska vještina s Novog Ze-
landa. Žene su je koristile 

u obredima zavođenja, a 
muškarci kao sredstvo u 
odmjeravanju spretnosti i 
koordinacije pokreta.

Ekipa P.A.S.-a iz Lepo-
glave koja objedinjava pa-
intball, airsoft i survival 
održala je prezentaciju 
airsoft opreme, a zainte-
resiranima je omogućila da 
se okušaju u gađanju meta. 
Cilj je bio pogoditi određe-
ni broj meta iz različitih 
položaja u što kraćem vre-
menskom roku. Troje pr-
voplasiranih na kraju dana 
dobili su besplatan termin 
paintballa. Airsoft je vojni 
simulacijski sport, sličan 
paintballu, u kojem se upo-

trebljavaju replike vatre-
nog oružja koje izbacuju 
kuglice od tvrde plastike 
promjera šest do osam mi-
limetara. Airsoft “oružja” 

vjerne su replike realnih 
oružja, a bit samog meha-
nizma airsoft opreme je 
da malom količinom zraka 
izbacuje plastičnu kuglicu.
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avčane i njihove goste 5. MEĐUNARODNI SAJAM MINERALA I PO-
LUDRAGOG KAMENJAredište odvijanja 

poglavskih dana

Dimnjačarom završili ovogodišnji 
Lepoglavski dani

Rock-koncerti zabavili mlade

Mineralozi 
predstavili svoje 
vrijedne zbirke

Najljepši je bio štand 
Udruge Era slobodnih 
ruku

i svih segmenata gospodarsko-turističkih 
e, kulturne i geološke baštine.

U gradskom parku odr-
žan je 5. međunarodni 
sajam minerala i poludra-
gog kamenja na kojem su 
sudjelovali izlagači iz Hr-
vatske. Među zbirkama mi-
nerala izloženi su i brojni 
jedinstveni primjerci. Isto 
tako, u Gradskoj knjižnici 
ljubitelji minerala imali su 
priliku razgledati izložbu 
poludragog kamenja na 
kojoj je izloženo oko 250 
primjeraka minerala, po-
ludragog i dragog kamenja 
iz Lepoglave i Hrvatske te 
gotovo svih svjetskih kon-
tinenata. Naravno, izložbu 
je predvodio poludragi ka-

men lepoglavski ahat koji 
se u Hrvatskoj može naći 
samo na lepoglavskom 
području. Posjetiteljima 
se također pružila prilika 
da uz stručno vodstvo čla-
nova Udruge Lepoglavski 
ahat posjete nalazište aha-
ta na zaštićenom lokalitetu 
Gaveznica - Kameni vrh. 
Riječ je o davno ugaslom 
vulkanu čijim su postoja-
njem stvoreni jedinstveni 
uvjeti za nastanak ahata. Za 
ljubitelje i skupljače dra-
gog i poludragog kamenja 
i minerala bila je moguća 
razmjena atraktivnih i je-
dinstvenih primjeraka.

Sajmeni prostor u grad-
skom parku pokazao je bo-
gatstvo i raznolikost druš-
tvenog života koji postoji 
na području Lepoglave, ali 
i šire. I cijelu nedjelju gra-
đani su imali priliku razgle-
davati velik broj štandova 
na kojima su se predstavi-
le brojne udruge, društva, 
obiteljska poljoprivredna 
gospodarstva i obrtnici. 
Prodavale su se marmela-
de, rakije, vina, suveniri i 
nakit. Na sajmu se birao i 
najljepše uređen izlagački 

prostor, a prema odluci ko-
misije koju su činili člano-
vi organizacijskog odbora 
najljepši štand s uporabno 
dekorativnim predmetima 
imala je Udruga Era slobod-
nih ruku iz Varaždina. Ko-
risteći stare tradicionalne 
tehnike, Udruga izrađuje 
moderne odjevne predme-
te i modne dodatke. 

Slijede štandovi OPG-a 
Murić s desertnim kupino-
vim vinom iz Lepoglave te 
obrta Preša s tradicional-
nim drvenim suvenirima.

Humorističnom mo-
nodramom Dimnjačar u 
izvedbi Ljubomira Ke-
rekeša završili su ovo-
godišnji Lepoglavski 

dani. Mnoštvo posjeti-
telja smijalo se dimnja-
čarskim pričama i dogo-
dovštinama ispričanim 
jednostavnim jezikom 

priprostog čovjeka. Spe-
cifičan i simpatičan pro-
stački humor nepresta-
no je iz publike mamio 
salve smijeha.

Finalist RTL-ova showa 
Hrvatska traži zvijezdu 
održao je koncert pred le-
poglavskom publikom u 
gradskom parku. Zajedno 

s bendom Fireball Mišić 
je izveo svoje singlove te 
uspješnice poznatih stranih 
rock-grupa. Kao predgrupe 
nastupali su lepoglavski 

bendovi Gonteri i Black 
Night. Zoki i domaći izvo-
đači priredili su nezaborav-
ni live nastup koji je trajao 
do kasnih noćnih sati.
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Za odgajateljice i dje-
cu lepoglavskog dječjeg 
vrtića petak 14. lipnja 
imao je posebno znače-
nje. Kao i svake godine 
obilježili su svoj dan te 
se oprostili s još jed-
nom generacijom nižih 
skupina i predškolaca. 
Ravnateljica Nada Kuča 
predstavila je niz aktiv-
nosti i projekata koje su 

zajedno s 93 djece provo-
dili u vrtiću tokom peda-
goške godine. Velik broj 
roditelja, baka i djedova 
okupljenih u Domu kul-
ture ponosno su pratili 
nastupe vrtićkih mališa-
na koji su pokazali kako 
su vrijedni u učenju.

Nakon što su mališani 
Dječjeg vrtića Lepoglava 
osvojili treće mjesto na 
Dječjoj olimpijadi održa-
noj u Ivancu, sa svojim su 
odgajateljicama odluči-
li pokazati svoje medalje 
gradonačelniku Marijanu 
Škvariću koji ih je dočekao 
u gradskoj vijećnici i pri-
godno ih počastio. Uz raz-
govor i druženje mališani 
su gradonačelniku opisivali 
discipline u kojima su po-
bijedili i pokazali mu svoje 

medalje. Dječaci su osvojili 
prvo mjesto, a time i zlatnu 

medalju u štafeti koju su tr-
čali Matija Jug, Luka Zver, 
Fran Kučar i David Štefa-
nek. Ni djevojčice nisu 
zaostajale za njima pa je i 
njima pripalo prvo mjesto 
u trčanju štafete koju su 
trčale Lucija Zver, Mia Gal 
te Lucija i Leona Breški. 
U disciplini trčanje na 50 
metara Mihael Huđ osvojio 
je treće mjesto dok je Tinu 
Naglašu pripalo drugo mje-
stu u bacanju loptice.

DJEČJI VRTIĆ LEPOGLAVA Izabrana vrtićka najmama

ŽAROVNICA Dječji vrtić Runolist

Dječji vrtić Lepoglava proslavio 
17. rođendan

Mali olimpijci gradonačelniku 
pokazali medalje

Marina Bosak 
je ovogodišnja 
najmama

Pregršt pjesama i 
plesa za kraj godine

Vrtićka godina bila je vrlo aktivna za mališane i njihove 
tete, a plod svog rada prezentirali su na obilježavanju 
godišnjice vrtića.

S Dječje olimpijade mališani iz lepoglavskog vrtića vratili 
su se s brojnim medaljama koje su s ponosom i veseljem 
pokazali prvom čovjeku grada.

Da bi upravo njima bila dodijeljena titula 
najmame, natjecateljice su prošle strogu 
selekciju. No, mališani su se složili, 
svakome je njegova mama - najmama.

Obilježavanje Majčinog 
dana i biranje najmame već 
devetu godinu zaredom or-
ganizira se u Dječjem vrti-
ću Lepoglava. Ove godine 
izbor najmame proveden 
je 15. svibnja, a mališani su 
stihovima, pjesmom i ple-
som pokazali što im mama 
znači. Uslijedila je žestoka 
borba za titulu najmame. 
U prvom dijelu natjecanja 
mame su izrađivale i osli-
kavale leptire od materijala 
koji su im pripremila djeca. 
Iako su mame bile kreativ-
ne, žiri je odabrao sedam 
najljepših leptira. Izabrani 

su bili radovi Romane Zver, 
Ane Županić, Mirjane Štefa-
nek, Ljubice Dubovečak, 
Marine Bosak, Valentine 
Štefičar i Ivane Baniček. Te 
iste mame u drugom dije-
lu igre morale su izraditi 
kišobran od vune, čačkali-
ca i pluta uz pomoć djece 
predškolske skupine. Naj-
ljepšim kišobranom žiri je 
proglasio kišobran Marine 
Bosak i time je ona postala 
vrtićka najmama za 2013. 
godinu. Prošlogodišnja naj-
mama Branka Kuća uručila 
joj je lentu, buket i licitarsko 
srce.

Za kraj pedagoške godi-
ne u Dječjem vrtiću Runo-
list u Žarovnici upriličena 
je zabavna priredba prepu-
na smijeha. Nastup djece 
pratili su njihovi roditelji te 
su uživali u  plesu, recitaci-

jama i pjesmama šarolikih 
tema koje su djeca naučila 
u vrtiću. Nakon priredbe 
uslijedilo je druženje dje-
ce i roditelja, a svi zajedno 
rashladili su se sokom i sla-
doledom.

DJEČJI VRTIĆ LEPOGLAVA Gotovo punoljetan

GRADSKA VIJEĆNICA Prijam vrtićkih olimpijaca
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U sportskoj dvorani le-
poglavske osnovne škole u 
srijedu 29. svibnja održana 
je svečana završna priredba. 
Osmaši koji ove jeseni kre-
ću u srednju školu oprostili 
su se od svojih osnovnoš-
kolskih dana priredbom 
održanoj za roditelje. S 
velikom disciplinom i zna-
njem učenici svih razreda 
pokazali su zavidnu razinu 
scenskog nastupa i umije-
će recitiranja. Nakon što 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić pohvalio učenike, 
zajedno sa svojim zamje-
nikom Hrvojem Kovačem i 
ravnateljem Ratkom Tomi-
ćem podijelio je nagrade za 
62 učenika koji su postigli 
prvo, drugo i treće mjesto 

na županijskim natjecanji-
ma i smotrama kao i na dr-
žavnim natjecanjima. - Ove 
godine postignuti su najbolji 
rezultati u povijesti školstva 
u Lepoglavi. Malo je gradova 
u Hrvatskoj koji svoju djecu 
nagrađuju kao što to čini naš 
grad. Varaždinska županija, 
a među njima i Lepoglava, 
postigla je bolje rezultate na 

državnoj razini nego gradovi 
Rijeka, Osijek i Split – rekao 
je ravnatelj Ratko Tomić. 
Kao i svake godine, Učitelj-
sko vijeće bira učenika ge-
neracije. S obzirom na to da 
je bilo teško odabrati samo 
jednog, Vijeće je najboljim 
učenicima škole proglasilo 
Luciju Vusić i Ivana Podseč-
kog.

U kameničkoj Osnov-
noj školi Ivana Rangera u 
petak 31. svibnja održa-
na je završna priredba. U 
svečanom tonu i uz mno-
go emocija priredbu je 
otvorila ravnateljica Ma-
rija Rodek. Potom su se u 
sportskoj dvorani zareda-
li nastupi nižih razreda i 
budućih srednjoškolaca, 
a program se sastojao od 
igrokaza, pjesama i reci-
tacija. Slijedila je podjela 
nagrada za 24 učenika koji 
su postigli prvo, drugo i 
treće mjesto na županij-

skim natjecanjima i smo-
trama kao i na državnim 
natjecanjima. Nagrade su 

podijelili gradonačelnik 
Marijan Škvarić i njegov 
zamjenik Hrvoje Kovač.

Kao i svaka školska 
godina do sada i ova je 
prošla u učenju i pisanju 
zadaća kako bi se postigli 
željeni rezultati. Priredba 
u dvorani višnjičke škole 
to je sve uljepšala, a uče-
nici su imali priliku po-
kazati što su sve naučili 
tijekom godine. Bilo je tu 
pjesama, recitacija te po-
sebno dirljivo pismo za-
hvale i oproštaja osmaša. 
I ove godine Grad Lepo-
glava nagradio je 26 naju-
spješnijih učenika koji su 

sudjelovali na raznim na-
tjecanjima pa im je tom 
prilikom gradonačelnik 
Marijan Škvarić uručio 
nagrade dok je ravnatelji-

ca Slavica Cingesar podi-
jelila simbolične nagrade 
učenicama generacije – 
Kseniji i Ivani Dukarić te 
Ivani Križanec.

OŠ IZIDORA POLJAKA Aktivna i nakon završetka 
školske godine

U minuloj školskoj godini 
ostvareni najbolji rezultati u 
povijesti školstva u Lepoglavi

Podijeljene nagrade 
kameničkim najučenicima

I višnjička škola oprostila se od 
osmaša

Brojni projekti za 
boljitak škole i 
sigurnost učenika 

Debata o EU-u u školi

Kako je na završnoj priredbi rekao ravnatelj Ratko Tomić, 
Varaždinska županija postigla je bolje rezultate na 
državnoj razni nego gradovi Rijeka, Osijek i Split.

U tijeku je sanacija mosta gdje učenici 
čekaju autobus, a prilikom posjeta školi 
zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač 
informirao se i o ostalim projektima koje 
škola provodi.

U višnjičkoj osnovnoj 
školi započeli su radovi 
na sanaciji mosta i prilaza 
koje je obišao zamjenik 
gradonačelnika Hrvoje 
Kovač. Zajedno s ravnate-
ljicom obišao je most na 
kojem su nastala ulegnuća 
čime je ugrožena sigur-
nost učenika koji tamo če-
kaju školski autobus. Za-
sad su postavljeni rubnici, 

a na mostu se očekuje i 
sloj asfalta. Usput su obiš-
li i jedan od školskih voć-
njaka u blizini lovačkog 
doma koji namjeravaju 
ograditi i zaštititi od div-
ljači. Inače, Osnovna ško-
la Izidora Poljaka može 
se pohvaliti i nedavnim 
uspostavljanjem bežične 
mreže za potrebe uvođe-
nja e-imenika.

Na poziv učenika 
osmog razreda Osnovne 
škole Ante Starčevića za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač sudjelovao 
je u zanimljivoj  i klasič-
noj debati na temu pred-

nosti i nedostataka koje 
nam donosi Europska uni-
ja. U toj argumentiranoj 
raspravi afirmacijska i ne-
gacijska skupina racional-
no su obrazlagale svoje 
stavove.

OŠ ANTE STARČEVIĆA Obilježen završetak školske godine
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Atraktivnu vatrogasnu vježbu pripremi-
li su članovi četiriju DVD-a - Lepoglave, 
Kamenice, Višnjice i Kaznionice. 

Gradonačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamjenik 
Hrvoje Kovač održali su 
sastanak s predsjednici-
ma četiriju dobrovoljnih 
vatrogasnih društava s 
lepoglavskog područja te 
Vatrogasne zajednice grada 
Lepoglave. Tema sastanka 
bila je defi niranje smjernica 
rada i aktivnosti vatroga-
snih društava za sljedeće 
četiri godine. Spomenuti su 
bili projekti pojedinih dru-
štava koji će se i dalje pro-
voditi. Projekt vatrogasnog 
centra u Lepoglavi u kojem 
će se vršiti obuka vatroga-
saca trenutno je u fazi otku-
pa zemljišta veličine 6950 
m2. S obzirom na utvrđene 

manjkavosti sadašnjeg va-
trogasnog doma, u Kame-
nici se kreće u izgradnju 
novog društveno-vatroga-
snog doma i već je dobivena 
građevinska dozvola, a za 
uređenje višnjičkog vatro-
gasnog doma završena su 

geodetska snimanja. Nagla-
sak budućeg razvoja vatro-
gastva stavljen je na izgrad-
nju hidrantske mreže koja 
bi se uvrstila u ortofoto 
karte, kvalitetno oprema-
nje svakog društva te rad s 
djecom i mladima.

Već tradicionalno u 
proslavu Lepoglavskih 
dana uključili su se lepo-
glavski vatrogasci. Prije 
besplatnih vožnji vatro-
gasnim vozilima po Le-
poglavi u kojima su uži-
vali posjetitelji, održano 
je otvorenje vrata DVD-a 
Lepoglava kojim je omo-
gućeno razgledavanje va-
trogasne opreme i vozila. 
Prisutni su tako mogli 
saznati i vidjeti da lepo-
glavski vatrogasci imaju 
sav potreban alat za teh-
ničke intervencije, poput 
6.000 litara vode na kota-
čima, hidraulički alat za 
spašavanje unesrećenih 
u prometnim nesrećama, 
pet kompleta izolacijskih 
aparata za zaštitu dišnih 
puteva. A da su spremni 

na sve vrste intervenci-
ja, dokazali su javnom 
pokaznom vježbom na 
zgradi stare škole. Čla-
novi četiriju DVD-a - Le-
poglave, Kamenice, Viš-
njice i Kaznionice pred 
okupljenim mnoštvom 
demonstrirali su pokret-
nu vježbu spašavanja 
unesrećenih iz goruće 
zgrade uz upotrebu vanj-
ske i unutarnje navale i 
spuštanje užetom. Vatro-
gasci su pritom koristili 
pet navalnih vozila s više 
tisuća litara vode. Vježba 
je uspješno izvedena te 
su vatrogasci još jednom 
pokazali spremnost za 
brzu reakciju i spašava-
nje života i imovine.

U povodu Lepoglavskih 
dana četiri vatrogasna druš-
tva s područja grada Lepo-
glave organizirala su Smotru 
vatrogasaca i vatrogasne 
tehnike. Ispred vatrogasnog 
doma u Lepoglavi zapovjed-
nik Vatrogasne zajednice 
Ivan Špiranec predstavio je 
društva iz Kamenice, Lepo-
glave, Višnjice i Kaznionice 
i njihova vozila koja koriste 
za intervenciju. Zajedno sa 
zamjenikom gradonačelnika 
Hrvojem Kovačem razgova-
rali su o budućim aktivnosti-
ma svih DVD-a te o ulaganju 
u potrebnu zaštitnu opremu.

Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Kamenica svoju je 
garažu opremilo novim vo-
zilom  Toyota Hilux. Sred-
stva za vozilo u vrijednosti 
od 220.000 kuna osigurao 
je Grad i kupljeno je preko 
javne nabave. Kamenički 
vatrogasci intenzivno su 
krenuli u nabavu nadograd-
nje za novo vozilo tako da 
slijedi kupnja viskokotlač-
ne pumpe i spremnika za 
300-tinjak litara vode. Ta-
kvim opremljenim vozilom 
Društvo će imati moguć-
nost još bržeg izlaska na 
intervencije. 

DONJE LADANJE 6. Memorijalni vatrogasni kup

U tijeku brojni vatrogasni 
projekti i programi

Dan otvorenih vrata u 
DVD-u Lepoglava

Smotra vatrogasnih društava 

Novo navalno vozilo za 
kameničke vatrogasce

DVD-u Višnjica 
pripao naslov Kupa 
Dragutin Medved Projekt vatrogasnog centra trenutno je u fazi otkupa ze-

mljišta veličine jednog hektra. U Kamenici se kreće u iz-
gradnju novog društveno-vatrogasnog doma, a za uređe-
nje višnjičkog vatrogasnog doma završena su geodetska 
snimanja.

Natjecalo se 27 odjeljenja iz 11 DVD-a, 
a osim višnjičkih vatrogasaca, odlične 
rezultate ostvarila su i ostala lepoglav-
ska vatrogasna društva.
Članovi Dobrovolj-

nog vatrogasnog društva 
Lepoglava, Kamenica, 
Višnjica i Kaznionica 
sudjelovali su početkom 
lipnja na 6. Memorijal-
nom vatrogasnom kupu 
koji se obilježava u spo-
men na legendu vatroga-
stva iz Bednje Dragutina 
Medveda. Ovogodišnje 
natjecanje održano je 
u Donjem Ladanju gdje 
se 27 odjeljenja iz 11 
dobrovoljnih vatroga-
snih društava natjecalo 
u različitim disciplina-
ma i dobnim uzrastima. 
Uz višnjičke vatrogasce 
koji su osvajači Kupa, 
odlične rezultate posti-
gle su ekipe preostalih 
vatrogasnih društava s 
lepoglavskog područja. 
U kategoriji muških A 
ekipa, osim Višnjice na 
prvom mjestu, drugo 
mjesto osvojila je ekipa 

DVD-a Lepoglava koja 
je u  kategoriji muških B 
ekipa osvojila prvo mje-
sto. Ekipi ženskog pod-
mlatka DVD-a Kamenica 
pripalo je drugo mjesto 
u njihovoj kategoriji, 
a ekipa muške mladeži 
DVD-a Lepoglava osvo-
jila je drugo mjesto. 
Kup se ujedno bodovao 
i za gradsko vatrogasno 
natjecanje pa je u ka-
tegoriji muških A ekipa 
naslov uime Lepoglave 
osvojila Višnjica. Kod 
muških B ekipa slavila 
je Lepoglava, a druga 
je bila Kaznionica. Kod 
muške mladeži naslov je 
osvojila Lepoglava kao i 
kod muškog podmlatka. 
U kategoriji ženskog 
podmlatka pobijedila je 
Kamenica dok je Lepo-
glava bila druga.

LEPOGLAVSKI DANI 2013. I ove se godine 
uključili vatrogasci

VATROGASTVO Gradonačelnik primio predstavnike DVD-a
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Novi projekt Udruge 
Ekomuzej i Grada Lepo-
glave u suradnji s Mini-
starstvom kulture te u 
organizaciji Etnograf-
skog muzeja u Zagrebu 
provodi se pod nazivom 
Hrvatska nematerijalna 
baština na UNESCO-voj 
listi. Riječ je o katalogu 
u kojem je predstavlje-
no 12 fenomena s pod-
ručja Hrvatske upisanih 
na UNESCO-vu listu, a 
u kojem posebno mjesto 
zauzima i lepoglavska 
čipka. Kao jedan od tri-
ju glavnih centara izrade 
čipke u Hrvatskoj, Lepo-
glava sa svojom čipkom 
na batiće i jedinstvenom 
tehnikom izrade svjedo-
či o dubokoj utkanosti 
tradicije u suvremeni 
život zajednice. Na ovaj 
način lepoglavska se čip-

ka ističe svojom živom 
tradicijom i bogatim na-
sljeđem koje ju veže uz 
lokalno stanovništvo čiji 
je prioritet oduvijek bio 
njeno očuvanje. U sklo-
pu kataloga postavljena 
je i izložba podijeljena 
u 12 cjelina koje se sa-
stoje od filma, tekstova, 
fotografija, zemljopisnih 
karata i predmeta veza-
nih uz pojedina kulturna 
dobra koja su na UNES-
CO-voj Reprezentativnoj 

listi nematerijalne bašti-
ne čovječanstva kao i na 
Listi ugrožene kulturne 
baštine kojoj je potrebna 
hitna zaštita. Osim što 
se ovim katalogom žele 
predstaviti hrvatska ne-
materijalna kulturna do-
bra i podići svijest o vri-
jednosti nematerijalne 
kulturne baštine uopće, 
želi se i podići svijest o 
njenoj važnosti kao te-
melju za međukulturni 
dijalog i suradnju.

Programom međuna-
rodne kulturne suradnje 
Udruge Ekomuzej Lepogla-
va predstavljene su lepo-
glavske čipke Čipkarskog 
društva Danica Brössler i 
Ekomuzeja na 32. Među-
narodnom festivalu čipke 
u slovenskoj Idriji. Osim 
čipki iz stalnog postava 
Ekomuzeja, na Festivalu 
su prezentirani i radovi 
Čipkarskog društva poput 
zavjesa i posteljine s moti-
vima čipke. Sudjelovanjem 
lepoglavskog izaslanstva 
na Festivalu koji se održa-
vao od 14. do 16. lipnja na-
stavljena je dugogodišnja 
uspješna suradnja Idrije i 
Lepoglave. - Ovim progra-
mom ostvarila se promocija 
kulturne baštine grada Lepo-
glave, odnosno predstavlja-

nje i promoviranje lepoglav-
ske čipke na Međunarodnom 
festivalu čipke u Idriji kao 
etnografskog blaga, rijetkog i 
vrijednog rukotvorstva - na-
glasio je predsjednik Udru-
ge Ekomuzej Dejan Bjeli-

vuk. Također, izložbom i 
prezentacijom izrade čipke 
prenijela su se saznanja o 
Lepoglavi kao kolijevci kul-
ture u Hrvatskoj te je dan 
uvid u povijest čipkarstva u 
Lepoglavi. 

ZAGREB Čipka popularna i u Zemlji Izlazećeg Sunca

SISAK Sudjelovanje građana u procesima odlučivanja

Lepoglavska čipka u katalogu 
nematerijalne kulturne baštine

Lepoglavska čipka na 
Međunarodnom festivalu 
čipke u Idriji

Lepoglavska čipka oduševila 
japansku carsku obitelj

Ekomuzej predstavljen kao 
primjer uspješne prakse

Kao jedan od 12 hrvatskih fenomena upisanih u presti-
žnu UNESCO-vu listu nematerijalne baštine čovječan-
stva, lepoglavska čipka pronaći će svoje mjesto u prigod-
nom katalogu.

Uz čipke iz stalnog postava Ekomuzeja na Festivalu su 
prezentirani i radovi Čipkarskog društva Danica Brössler 
poput zavjesa i posteljine s motivima čipke.

Princeza Kiko okušala se u izradi čipke, a sa sobom 
je ponijela čak četiri primjerka ovog UNESCO-ovom 
listom zaštićenog nematerijalnog dobra.

Predsjednik Udruge Ekomuzej Lepoglava Dejan 
Bjelivuk sudionicima rasprave predstavio je projekt 
Čipka - ista povijest za bolju budućnost koji je 
proveden u suradnji s Gradom. 

U povodu obilježava-
nja 20. obljetnice hrvat-
sko-japanskih odnosa princ 
Akishino i princeza Kiko 
posjetili su Hrvatsku kuću 
- Materina priča u Zagrebu. 
Carska obitelj i njihova prat-
nja oduševili su se lepoglav-
skom čipkom koja je bila 
izložena zajedno s ostalim 
tradicijskim rukotvorinama. 
Princeza je izjavila kako 
obožava sve vrste čipki pa 

tako i lepoglavsku s kojom 
se prvi put susrela. Okuša-
la se u izradi pažljivo po-
navljajući tehniku koju su 
joj demonstrirale čipkarice 
Zadruge lepoglavske čipke, 
a sa sobom je ponijela čak 
tri čipke. Inače, znajući ko-
liko voli takve rukotvorine, 
predsjednik Josipović i Sa-
bor poklonili su joj upravo 
lepoglavsku čipku.

U sklopu rasprave pod 
nazivom Sudjelovanje 
građana u procesima od-
lučivanja koja je održana 
početkom svibnja u Sisku, 
predsjednik Udruge Eko-
muzej Lepoglava Dejan 
Bjelivuk predstavio je pri-
mjer uspješno provedenog 
projekta pod nazivom Čip-
ka - ista povijest za bolju 
budućnost koji Udruga pro-
vodi u sklopu programa Eu-
ropa za građane. S obzirom 
na to da je cilj rasprave bio 
potaknuti uključivanje gra-
đana u procese odlučivanja 
na lokalnoj, nacionalnoj i 
europskoj razini, Bjelivuk 
je naglasio i važnost su-
radnje između organizaci-
ja civilnog društva i tijela 
lokalne vlasti, u ovom slu-
čaju Grada Lepoglave kao 

nositelja projekta. 30-ak 
predstavnika organizacija 
civilnog društva, gradova 
i općina raspravljalo je o 
modelu za aktivnije uklju-
čivanje građana u procese 
odlučivanja na lokalnoj ra-
zini te o razmjeni iskustva u 
području suradnje građana, 
organizacija civilnog druš-
tva  i lokalnih vlasti. Sudi-
onici su istaknuli važnost 
utjecaja građana na dono-
sitelje odluka na lokalnoj 
razini te su identificirali  
nedostatnu razinu suradnje 
između lokalnih tijela i or-
ganizacija civilnog društva 
kao ključnu prepreku. Ra-
spravu je organizirao Ured 
za udruge Vlade Republike 
Hrvatske u suradnji s Hrvat-
skom alijansom europske 
godine građana 2013.

LEPOGLAVSKA ČIPKA Novi projekt sa svrhom očuvanja lepoglavske ljepotice

SLOVENIJA, IDRIJA Međunarodna kulturna suradnja
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Uoči Dana državnosti u 
ponedjeljak 24. lipnja ro-
ditelji i rodbina poginulih 
branitelja, predstavnici bra-
niteljskih udruga, grada Le-
poglave, Gradskog vijeća i 
političkih stranaka kod cen-
tralnog križa na gradskom 
groblju izrazili su počast te 
položili vijence i upalili svije-
će lepoglavskim braniteljima 
poginulim u Domovinskom 
ratu. Predstavnike grada Le-
poglave predvodio je grado-

načelnik Marijan Škvarić koji 
se prije polaganja vijenaca 
prigodnim riječima obratio 
okupljenima. Vijenci su po-

loženi na grobove svih lepo-
glavskih poginulih branitelja 
i na grobljima u Kamenici i 
Višnjici.

U povodu Dana antifaši-
stičke borbe izaslanstvo gra-
da položilo je vijence i zapalilo 
svijeće za sve žrtve fašizma u 
Lepoglavi na spomen-groblju. 
Zamjenik gradonačelnika Hr-
voje Kovač, članovi Gradskog 
vijeća te predstavnici Udruge 
antifašističkih borca i anti-
fašista Ivanec, podružnica 
Lepoglava, položili su cvijeće  
ispred kosturnica na groblji-
ma u Lepoglavi, Kamenici i 
Višnjici te kod spomen-zida u 
Lepoglavi. Dan antifašističke 

borbe praznik je koji se u Hr-
vatskoj obilježava 22. lipnja 
svake godine. Obilježava se 
u znak sjećanja na 22. lipnja 
1941. godine kada je u šumi 

Brezovica kod Siska osno-
van Prvi sisački partizanski 
odred, ujedno i prva antihitle-
rovska postrojba u tadašnjoj 
okupiranoj Europi. 

U organizaciji Udruge 
tjelesnih invalida ILO Iva-
nec koja obuhvaća i grad 
Lepoglavu, u utorak 25. lip-
nja u Ivancu je održan 16. 
Međunarodni susret osoba 
s invaliditetom. Osim 14 
srodnih udruga iz Hrvat-
ske i Slovenije, na druženju 
su prisustvovali i zamjenici 
gradonačelnika Lepoglave i 
Ivanca. Poslije pozdravnog 
dijela prisutni su se zabav-
ljali igrajući viseću kuglanu, 
elektronski pikado, karike i 
igre belot. Nakon završetka 
sportskih igara nastavljeno 
je druženje uz glazbu i pje-
smu.

DOM KULTURE Konferencija članova gradskih udruga

UDRUGA LEPOGLAVSKI AHAT Aktivna prva 
polovina godine  

Položeni vijenci za pale 
branitelje Domovinskog rata

Svečano obilježen Dan 
antifašističke borbe

Međunarodni susret osoba s 
invaliditetom 

Uloga organizacija 
civilnog društva 
u razvoju lokalne 
zajednice

Novi i stari članovi 
upotpunili zbirku 
minerala 

Vijenci su položeni na grobove svih lepoglavskih poginulih 
branitelja na grobljima u Lepoglavi, Kamenici i Višnjici.

Dan antifašističke borbe obilježava se u znak sjećanja 
na 22. lipnja 1941. godine kada je u šumi Brezovica kod 
Siska osnovan Prvi sisački partizanski odred.

Susretu su se odazvale srodne udruge iz Hrvatske i Slo-
venije te predstavnici gradova Lepoglave i Ivanca. 

Gradske organizacije civilnog društva 
sve će se više uključivati u razne procese 
donošenja odluka kako bi s vremenom 
imali dobar model suodlučivanja.

Gradske organizacije civilnog društva 
sve će se više uključivati u razne procese 
donošenja odluka kako bi s vremenom 
imali dobar model suodlučivanja.

U Domu kulture u srijedu 
26. lipnja održana je konfe-
rencija Uloga organizacija 
civilnog društva u razvoju 
lokalne zajednice koja je 
okupila tek desetak aktivi-
sta članova lepoglavskih 
udruga. Prezentacijama 
i otvorenim razgovorom 
analizirali su važnost uklju-
čivanja u razvojne procese 
u lokalnoj zajednici i sta-
nje u Lepoglavi. Grad će u 
skoro vrijeme promijeniti 
način financiranja udruga 

s područja grada kako bi 
taj sustav pomoći postao 
transparentniji, otvoreniji, 
pravedniji i realniji u od-
nosu na probleme, potre-
be, potencijale i aspiracije 
kako udruga tako i Grada. 
Uz to, organizacije civilnog 
društva sve će se više uklju-
čivati u razne procese do-
nošenja odluka na gradskoj 
razini kako bi s vremenom 
imali dobar model suodlu-
čivanja kao jednog od alata 
sudioničke demokracije.

Prva polovina 2013. bila 
je intenzivnija od prethod-
nih što se tiče rada članova 
Udruge Lepoglavski ahat. 
Jedan od razloga je nestrplji-
vost novopridošlih članova 
da obiđu što više lokacija s 
mineralima, kako u Hrvat-
skoj tako i u inozemstvu. Za-
hvaljujući tome prilično su  
popunili zbirku minerala dio 
koje se može vidjeti u čitao-
nici Gradske knjižnice. Izra-
ženo u novčanoj vrijednosti 
zbirka se približava brojci od 
100.000 kuna. 

- Najvažniji događaj po-
lugodišta bio je radni izlet u 
španjolski Navajun, najpo-
znatiji kamenolom u kojem 
se trže kocke pirita veličine 
nekoliko centimetara. Tu 
smo se pridružili slovenskim 
kolegama s kojima niz godi-
na imamo odličnu suradnju. 
Ostale destinacije koje smo 
obišli su na području Halo-

za u Sloveniji, Đurmanca te 
kamenolomi na Ivanščici. 
Intenzivnije nego ikad radilo 
se na iskapanju kristala gipsa 
u Jerovcu gdje su svoj svijet 
kristala našli Željko Husnjak, 
Milan Basarić i Milan Marin-
ković – rekao je predsjednik 
Udruge Lepoglavski ahat Da-
mir Vrtar.

Nastupili su na sajmo-
vima u Splitu, Tržiču, Za-
grebu, Grazu, Lepoglavi i 
Ivancu. Na nekima od njih 
nabavljeni su vrijedni i rijet-
ki primjerci koje dosad nisu 
imali u zbirci. Otkriće godi-
ne sigurno je ahat iz mjesta 
Muć kod Sinja što je dosad 
bilo potpuno nepoznato za 
hrvatsku znanost. U nastav-
ku godine bit će zanimljivo 
jer slijedi kopanje minerala 
u Rumunjskoj i na Kosovu 
uz prezentiranje minerala u 
Beču, Rijeci, Puli i Kreševu.

DAN DRŽAVNOSTI 22 godine od samostalnosti i suverenosti Republike

DAN ANTIFAŠISTIČKE BORBE

UDRUGA TJELESNIH INVALIDA Tradicionalno 16. druženje 
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Članovi Nezavisne 
udruge mladih  iz Lepo-
glave posjetili su Dječji 
vrtić Runolist i donijeli 
im pune ruke plišanih 
igračaka i didaktičkih iga-
ra. Dobrodošlicu u vrtić 
poželjeli  su im mališani 
koji su u znak zahvalnosti 
otpjevali pjesmicu, a za-
tim im pokazali svoje pro-
storije za igru. - Udruga je 
igračke skupljala godinu 
dana i one su prvotno bile 
namijenjene djeci lošijeg 
socijalnog statusa koje smo 
željeni obradovati u povodu 
Božića. S obzirom na to da 
Grad Lepoglava godinama 
provodi projekt darivanja 

djece nezaposlenih rodi-
telja, odlučili smo igračke 
pokloniti mališanima no-
vootvorenog vrtića u Ža-

rovnici. Na kraju krajeva, 
igračaka nikad dosta u vr-
tiću – rekao je predsjednik 
NUM-a Davorin Špičko.

Lepoglavu je u sklo-
pu još jednog projekta 
iz programa Europske 
komisije Mladi na djelu 
posjetilo 40-ak mladih. 
Can’t find a job? Make 
a job naziv je projekta 
koji provodi Nezavisna 
udruga mladih, a koji je 
na deset dana u naš kraj 
doveo mlade iz Grčke, 
Italije, Litve, Poljske i 
Slovenije.  Nakon raz-
govora sa zamjenikom 
gradonačelnika Hrvojem 
Kovačem u gradskoj vi-
jećnici, mladi su obišli 
Centar za mlade u Domu 
kulture gdje su čipka i 
ahat oduševili mlade go-
ste koji su potom u šet-
nji gradom razgledali i 

ostale posebnosti. - Ovo 
je treće izaslanstvo mladih 
iz Europe koja nas je obišla 
u posljednjih mjesec dana. 
Programom Mladi na djelu 
pokazali smo da Lepogla-
va postaje nezaobilazna 
stanica europske mlade-

ži. Tome možemo dodati i 
stalno sudjelovanje u pro-
gramu Eurodissey preko 
kojeg na tri mjeseca u Le-
poglavi ugošćujemo mlade 
stručnjake – objasnio je 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

U sklopu projekta Time 
for action u kojem su 
partneri Grad Lepogla-
va i Nezavisna udruga 
mladih, u Lepoglavi su 

boravili mladi iz Poljske, 
Litve, Španjolske i Fran-
cuske. Projekt je vrijedan 
31.600 eura, a sufi nancira 
ga Europska komisija pro-

gramom Mladi na djelu. 
Ovo je gradu 11. projekt s 
europskim predznakom i 
treći koji radi s mladima iz 
Lepoglave.

DOM KULTURE “Adam i ona”

LEPOGLAVSKA GRADSKA KNJIŽNICA

ODRED IZVIĐAČA LEPOGLAVA

NUM-ovci poklonili igračke 
vrtićkim mališanima

Mladi iz cijele Europe ponovno 
u Lepoglavi

Time for action 

Adam Končić zabavio 
Lepoglavčane

Kako ispuniti 
slobodno vrijeme

Obilježen Dan izviđača

Članovi Udruge igračke su skupljali godinu dana i odluči-
li ih pokloniti onima koje će najviše razveseliti - mališani-
ma novootvorenog vrtića u Žarovnici.

Nezavisna udruga mladih provodi projekt koji je u lepo-
glavski kraj doveo mlade iz Grčke, Italije, Litve, Poljske i 
Slovenije. 

Nakon kabareta “Noćas 
ću..” Adam Končić po-
novno je privukao brojnu 
publiku u Dom kulture sa 
svojom novom izvedbom 
pod naslovom “Adam i 
ona”. U tom glazbeno-po-
etskom kabaretu naglašena 
je interakcija s publikom 
kao i poklanjanje cvijeća 

damama. Na klaviru ga je 
pratio akademski glazbe-
nik Oliver Belošević dok 
je Končić izvodio ljubavnu 
poeziju poznatih pjesnika 
koji su obilježili kulturni 
život Zagreba tijekom 30-
ih godina prošloga stoljeća, 
ali i neke svjetske klasike

Gradska knjižnica ponov-
no je započela s prikaziva-
njem animiranih filmova 
u prostorijama čitaonice s 
ciljem da se djeca nakon 
završetka školske godine i 
dalje druže s knjižnicom, 
ali i međusobno.

Izbor animiranih filmova 
je raznolik, a djeca će sama 
odlučiti što žele gledati pri 

idućem druženju.  Osim za 
gledanje filmova, djeca su 
dobrodošla u knjižnicu bez 
obaveze posudbe knjiga te 
na druženje u dječjem kuti-
ću koji obiluje raznovrsnim 
edukativnim igrama, bojan-
kama i zanimljivim slikov-
nicama.

Prikazivanje filmova bit 
će svakog četvrtka u 17 sati.

Pokaznim logorom za 
sugrađane, roditelje i 
prijatelje Odred izviđa-
ča Lepoglava 19. svibnja 
obilježio je Dan izviđača. 
U gradskom su parku le-
poglavski izviđači organi-
zirali radionice i odredska 

natjecanja, a uz logorsku 
su vatru položili obećanje 
i zavjet. Načelnica Odre-
da Tatjana Ficko tom im 
je prigodom dodijelila  
priznanja za letove, iza-
zove, javore i osvojene 
vještine i vještarstva.

NEZAVISNA UDRUGA MLADIH Dobrota mladih ponovno na djelu

MLADI NA DJELU Can’t find a job? Make a job Četvrtak u knjižnici i ove je godine rezerviran 
za animirane fi lmove.
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Kako bi odredili daljnje 
smjernice razvoja sporta 
na području Lepoglave, 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamjenik 
Hrvoje Kovač sastali su 
se s članovima Zajednice 
športskih udruga. S ob-
zirom na to da je u pro-
ceduri izmjena Zakona o 
udrugama, a u planu je i 
pretvaranje Uredbe o raču-
novodstvu neprofi tnih or-
ganizacija u Zakon, nužno 
je defi nirati način budu-
ćeg fi nanciranja sportskih 
udruga, ali i općenitog 
smjera razvoja sporta u 
Lepoglavi. Prvi korak koji 
su predložili gradski čelni-
ci odnosi se na odvajanje 
potpora za klupski sport i 
rekreaciju u okviru Zajed-
nice. Također, za sljedeću 
godinu predložili su dru-
gačiji način fi nanciranja 
udruga koje bi sredstva 

trebale dobivati po projek-
tima gdje će Grad za svaki 
odobreni projekt sufi nan-
cirati nužni dio. Odnosno, 
Grad će ponuditi jednu 
kunu za svaku kunu koju 
će udruge namaknuti iz 
drugih izvora, poput mini-
starstva i drugih fondova. 
- Sport ima važnu ulogu za 
naše građane, ali isto tako 
svjesni smo da se nalazimo u 

recesijskim vremenima i mo-
ramo racionalno raspolagati 
gradskim sredstvima ovi-
sno o zadanim prioritetima 
– rekao je Škvarić. U na-
rednom razdoblju Grad će 
izraditi Strategiju razvoja 
sporta grada Lepoglave s 
kojom će se odrediti dugo-
ročni plan ulaganja u sport 
s jasno postavljenim cilje-
vima i rezultatima.

U organizaciji Košarkaš-
kog kluba Lepoglava u po-
nedjeljak 24. lipnja počeo 
je ljetni košarkaški kamp 
Lepoglava 2013. Na otva-
ranju kampa u sportskoj 
dvorani Osnovne škole 
Ante Starčevića okupilo 
se 50-ak djevojčica i dje-
čaka s lepoglavskog pod-
ručja  koji su se upoznali  
s osnovama košarkaške 
igre kroz treninge tehnike 
baratanja loptom, tehnike 
dodavanja i treninge šuta. 
Kamp je trajao do petka 
28. lipnja, a neki treninzi 
odvijali su se na vanjskom 
košarkaškom igralištu uz 
stručno vodstvo licenci-

ranih trenera i nekoliko 
volontera. - Cilj održava-
nja kampa je prezentacija, 
edukacija i popularizacija 
košarkaške igre među dje-
com kao i ukazivanje na do-

brobiti bavljenja sportom sa 
zdravstvenog, socijalnog te 
psihološkog aspekta – na-
glasio je predsjednik le-
poglavskog Košarkaškog 
kluba Mario Varović.

VIŠNJICA Tradicionalni sportski susreti

U planu izrada gradske 
strategije razvoja 
sporta

50-ak djevojčica i 
dječaka učilo osnove 
košarke 

Višnjičarci drugi na 
državnim seoskim 
igrama

Domaći i slovenski 
policijski službenici 
odmjerili snage u 
sportu

S obzirom na izmjene Zakona o udrugama, Grad će ponu-
diti jednu kunu za svaku kunu koju će udruge namaknuti 
iz drugih izvora, poput ministarstva i drugih fondova.

Kamp je održan od 24. do 28. lipnja. Uz stručno vodstvo 
članovi Košarkaškog kluba Lepoglava djecu su upoznali s 
tehnikama baratanja loptom, dodavanja i šuta. 

Manifestacija se odvija s ciljem poticanja su-
radnje i razmjene iskustava između policijskih 
službenika. 

U Ličkom Osiku u petak 
30. lipnja održan je 19. 
hrvatski Festival sportske 
rekreacije na selu na kojem 
je Udruga za sport i rekrea-
ciju Višnjica osvojila drugo 

mjesto. 11 ekipa natjecalo 
se u deset disciplina, a Viš-
njičarci su najviše uspjeha 
imali u potezanju užeta, 
potezanju štapa i u nošenju 
jajeta u žlici.

Tradicionalni susreti 
Policijske postaje Ivanec 
i Policijske postaje Ptuj iz 
Slovenije ove su godine 
održani u Višnjici. Ovo 
32. okupljanje policijskih 
službenika  s obje strane 
granice posjetili su grado-
načelnik Marijan Škvarić 

i njegov zamjenik Hrvo-
je Kovač. Cilj održavanja 
sportskih susreta primarno 
je potaknuti suradnju i 
razmjenu iskustava izme-
đu policijskih službenika 
koji su se okušali u pet 
sportskih disciplina. 

ULAGANJE U SPORT Gradski dužnosnici na sastanku sa sportašima

KOŠARKAŠKI KLUB LEPOGLAVA Održan još jedan kamp

ZABAVNA ŠKOLA NOGOMETA Povelja o sudjelovanju

Potpisana Povelja 
s partnerima iz 
Hrvatske i Slovenije

Krajem lipnja u Dvoru na 
Uni potpisana je Povelja o 
međunarodnom športskom 
sudjelovanju grada Lepogla-
ve, općine Bednja, sloven-
ske općine Videm i ureda 
OFFS-a Hrvatska. Povelja 
obvezuje potpisnike na su-
djelovanje u organizaciji 
međunarodne škole Cross 
Cultures Project  Association 
– Open Fun Football Schools 
po utvrđenom pravilniku. U 
znak međusobnog sudjelo-
vanja Povelju su potpisali 

načelnik općine Bednja Mir-
ko Bistrović, gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škvarić, 
župan općine Videm Fridrik 
Bračič te koordinator aktiv-
nosti OFFS-a Hrvatska Veli-
mir Suban. Cilj je ove ško-
le, koja se održava tijekom 
ljetnih praznika, da se u nju 
uključi što više djevojčica i 
dječaka iz različitih osnov-
nih škola te da steknu nova 
znanja i vještine u sportskim 
igrama i, ono najvažnije, da 
steknu nova prijateljstva.
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DIZAJN LOGOTIPA I VIZUALNOG IDENTITETA
TISAK UREDSKOG I REKLAMNOG MATERIJALA,

KNJIGA, NOVINA, LETAKA, PROSPEKATA
NALJEPNICA, REKLAMNIH PANOA, ZASTAVA
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NARUČITE DANAS,
jučer je bilo gotovo

Mjesto Vaseg otiska

T I S K A R AT I S K A R A

I ove je godine raznim 
sportskim aktivnostima 
obilježen 21. Svjetski dan 
sporta na prostoru Sport-
sko-rekreativnog centra 

Lepoglava. To je dan kad 
se građane motivira da u 
što većem broju sudjeluju u 
sportskim aktivnostima s 
ciljem promicanja pozitiv-

nog stava prema tjelesnoj 
aktivnosti. Ujedno je to 
dan prijateljskog nadmeta-
nja u raznim sportskim ak-
tivnostima poput stolnog 

tenisa, mini golfa, trčanja, 
štafetne igre, potezanja 
užeta, tenisa, bacanja ko-
lutova, boćanja, hokeja na 
travi i viseće kuglane. Cje-

lokupno druženje organizi-
rala je Zajednica športskih 
udruga grada Lepoglave i 
Udruga za sportsku rekre-
aciju Sport za sve.

Sportaši i rekreativci odmjerili snage u 
sportskim disciplinama 
Druženje u povodu 21. Svjetskog dana sporta organizirala je Zajednica šport-
skih udruga grada Lepoglave i Udruga za sportsku rekreaciju Sport za sve.

SRC LEPOGLAVA Druženje u povodu Svjetskog dana sporta
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U subotu 24. svibnja 
u Osnovnoj školi Ante 
Starčevića u Lepoglavi 
okupila se generacija od 
19 polaznika kako bi pro-
slavili zavidan jubilej - 45 
godina rastanka od škol-
skih klupa nakon čega ih 
je život odveo na sve stra-

ne. Poštujući tradiciju, 
minutom šutnje odali su 
počast svojim preminu-
lim profesorima, kolega-
ma i razrednici Đurđi De-
laii. Sad već davne 1968. 
godine u dva prva razreda 
lepoglavske škole krenula 
su 73 učenika od kojih je 

već 13 njih preminulo. 
Okupljanju se odazvala i 
razrednica Darinka Vaz-
dar te su pričali o uspo-
menama na školske dane 
i tadašnji način života. 
Druženje se nastavilo u 
“Dragecovoj staroj hiži” 
do jutarnjih sati.

Na nedavno završenom 
javnom natječaju Mjesni 
odbor Purga jedan je od 
triju izabranih mjesnih od-
bora u sjevernoj Hrvatskoj 
s kojim će se u suradnji s 
trenerima i savjetnicima 
Programa JAKO intenziv-
no raditi tijekom 2013. go-
dine. Riječ je o minimalno 
100 sati savjetovanja ni-
zom radionica i sličnih ak-
tivnosti, a s ciljem jačanja 
njihovih kapaciteta u kon-
tekstu poticanja aktivnog 

građanstva – poticanja i 
provedbe građanskih inici-
jativa, uključivanja građana 
u razvoj lokalne zajednice 
i procese odlučivanja na 
lokalnoj razini. Ove aktiv-
nosti financira Nacionalna 
zaklade za razvoj civilnog 
društva Programom regi-
onalnog razvoja civilnoga 
društva i lokalnih zajednica 
u Republici Hrvatskoj. Ini-
cijalni sastanak s predstav-
nicima Programa JAKO i 
mjesnim odborom već je 

održan, a u planu je i prvi 
radni sastanak s cijelim 
mjesnim odborom.  - Kre-
ćemo s Purgom, a onda i sa 
svim ostalim mjesnim odbori-
ma. Sad je važno da i građani 
prepoznaju ovu inicijativu i 
uključe se u njezinu proved-
bu kako bi u svom naselju 
pokazali to zajedništvo koje 
će rezultirati konkretnim 
aktivnostima upravo prema 
naputcima građana - najavio 
je zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

PETRIJANEC Crkva sv. Petra i Pavla

PUČKO OTVORENO UČILIŠTE ĐURO ARNOLD 
Završio tečaj izrade čipke 

Nakon 45 godina ponovno 
u osnovnoj školi

Jačanje kapaciteta i 
uključivanje građana u 
razvoj lokalne zajednice

Prečasni Mato Repić 
proslavio 70 godina 
svećeničke službe

Deset novih 
licenciranih čipkarica

1968. godine u dva prva razreda lepoglavske 
škole krenula su 73 učenika. 45 godina kasni-
je na istom se mjestu okupilo njih devetnaest.

S obzirom na važnost, ali i nastojanja ove 
gradske vlasti da poradi na modelima uklju-
čivanja građana u mnoge razvojne procese, 
kreću i konkretne aktivnosti.

Svećenički red dodijelio mu je nadbiskup 
Alojzije Stepinac, a u lepoglavskoj je 
župi služio od 1946. pa sve do umirov-
ljenja 1999. godine.

Učilište je svakoj polaznici upisalo čip-
karsku školu u radnu knjižicu koja vri-
jedi isto kao tri razreda srednjoškolskog 
obrazovanja.

Dugogodišnji lepoglavski 
župnik i umirovljeni sveće-
nik Zagrebačke nadbisku-
pije, prečasni Mato Repić, 
krajem lipnja proslavio je 70 
godina svećeničke službe. 
Zaređen je davne 1943. go-
dine kada mu je nadbiskup 
Alojzije Stepinac u Zagre-
bačkoj prvostolnici podijelio 
svećenički red, a mladu misu 
služio je u rodnom Petrijan-
cu. U lepoglavskoj je župi 
od 1946. pa do svog umi-
rovljenja 1999. godine dije-
lio lijepe i teške trenutke sa 
svojim vjernicima, pomagao 
im nositi križ njihovih boli, 
ali bio je i sudionik njihovih 
radosti. Obljetnicu je prosla-
vio u crkvi sv. Petra i Pavla 
u Petrijancu gdje se okupilo 
više od 200 vjernika.

Mato Repić prije 11 godi-
na napisao je i objavio knji-
gu Uspomene lepoglavskog 
župnika 1946.-1999. gdje 
u pogovoru kaže: “Velika 
priznanja treba odati i lepo-
glavskome puku, vjernicima 
koje nije mogao slomiti bez-
božni komunizam, koji se 
nisu dali namamiti pustim 
obećanjima i egipatskim 
loncima da bi zatajili svo-
ju djedovsku vjeru. Oni su 
pravi junaci moje knjižice! 
Na kraju, zahvaljujem se 
dragom Bogu koji me, iako 
sam krhka zdravlja i slabe 
tjelesne građe, uvijek čuvao 
i dao mi da doživim ovako 
lijepu starost. A na pitanje: 
Dokle? odgovor je jednosta-
van: Do Božje volje!”.

Nakon 180 sati pro-
gram osposobljavanja za 
izradu lepoglavske čip-
ke koji organizira Pučko 
otvoreno učilište Đuro 
Arnold iz Ivanca, a čije 
troškove pokrivaju gradovi 
Lepoglava i Ivanec, zavr-
šio je u srijedu 3. srpnja. 
Završni ispit održan je u 
gradskoj vijećnici gdje je 
deset polaznica pokazalo 
svoje dosadašnje znanje 
na ispitnoj čipki. Nakon 
trosatnog ispita, komisi-
ja koju su činili zamjenik 
gradonačelnika Hrvoje 
Kovač, ravnatelj Pučkog 
otvorenog učilišta Mario 

Kramar, predsjednik Udru-
ge Ekomuzej Dejan Bjeli-
vuk te čipkarica Nevenka 
Kihas Borovec, mentorica 
Štefica Špiljak ocijenila je 
radove i priopćila polazni-
cama da su uspješno zavr-
šile program. Nakon za-
vršetka programa Učilište 
svakoj polaznici čipkarsku 
školu upisuje u radnu knji-
žicu koja vrijedi isto kao 
tri razreda srednjoškol-
skog obrazovanja. Prijave 
za sljedeću skupinu priku-
pljaju se u Pučkom otvore-
nom učilištu Đuro Arnold 
u Ivancu, a s programom 
će se započeti najesen.

GODIŠNJICA MALE MATURE Okupili se bivši učenici lepoglavske škole

MJESNI ODBOR PURGA Program JAKO




